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Vakantietijd. Het tempo lekker even wat rustiger. 
Het heeft dus ook wat langer geduurd om deze  
krant na de deadline op de mat te krijgen. Maar het 
wachten waard wat ons betreft. Bruis de Kock maakt 
al decennia lang de foto voor de voorpagina. Dit keer 
heeft hij zijn plaatsje afgestaan aan Joost van  
Engelen. Joost maakte een hele reportage van de 
kampioenswedstrijd van de MO17. De voorplaat is 
dus deze keer de prachtige kampioensfoto van de 
MO17.  
 
Veel jeugd dit keer en ook leuke gesprekken met  
vrijwilligers. Onder andere met Bert van Tilborg.  
Bert brengt onder andere de clubkrant rond en moet 
dit keer helaas verstek laten gaan zoals te lezen  

valt. Een andere trouwe bezorger heeft aangegeven 
ermee te stoppen. Janny vanaf deze plaats nogmaals 
hartelijk bedankt voor het al die jaren rondbrengen. 
Romano van Heukelum neemt de bezorgwijk van 
haar over, klasse Romano!  
 
Ook stukjes schrijver Jur gaat helaas stoppen.  
Jur, bedankt voor al het leesplezier en mocht je  
je bedenken…. Mocht iemand denken ‘dat stukjes 
schrijven lijkt mij wel wat’ dan is die van harte  
welkom zich te melden bij de redactie. Dat geldt ook 
voor iemand die de opmaak zou willen doen.  
 
Veel plezier met deze editie!  

Aftrap van de redactie 
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Hij ligt weer op de mat. 
Wederom een prachtige 
uitvoering van onze 
Stormvogel. Je ziet ons 
door het Communicatie 
team vandaag de dag ook 
veel meer online. Maar 
lekker old school een 
clubkrant blijft ook zijn 
charme houden. Rob zit 
mij gelukkig weer achter 
mijn broek aan om  
het voorwoord aan te 
leveren. Door de nodige 

mooie veranderingen privé kwam ik er niet erg aan 
toe.  
 
Wat een vette foto op de cover!! Vaak zorgt Bruis  
de Kock voor schitterende individuele foto’s maar 
deze keer is er gekozen voor een kampioensfoto.  
En wat voor één! MO17 werd in de laatste wedstrijd 
kampioen. Schitterend om onze meiden eens lekker 
te showen en te laten zien waar ze toe in staat zijn. 
Het kan, het kan hoorde ik al een tijdje en dan  
pakken ze de titel! Hoppa, lekker hoor!!!  
 
En eigenlijk komt het op een geweldig moment, 
want we gaan komend jaar ook weer van start met 
een damesteam op zaterdag. Maar we hebben toch 
nog Dames? Jazeker, en die slepen ook volop titels 
mee naar huis op zeer gezellige vrijdagavonden. De 
Dames tak bloeit weer volop en daar zijn we blij 
mee. Met een mooie dames tak is de vereniging  
veel beter in balans. Lindy Baks, bedankt voor je  
inzet en doorzettingsvermogen. Geweldig om weer 
veel bekende dames gezichten te mogen zien op  
het Bolwerk.  
 
Naast mooi nieuws is er ook wat ander nieuws.  
Helaas zijn we met ons vlaggenschip gedegradeerd 
naar de 3e klasse. Na een paar schitterende jaren in 
de 2e klas met periodetitel en prachtige wedstrijden 
nemen we van deze klasse afscheid. Maar wel met 
opgeheven hoofd. Boys, bedankt voor jullie moed, 
strijd en inzet. Maar in de breedte net wat te smal 
en het zat ook niet altijd mee. Maar aan het eind van 
de competitie sta je waar je staat.  

Het 2e deed het daarnaast heel knap met ook een 
smalle selectie. Volgend jaar zal het 2e er anders  
uitzien. Het ontbreekt op dit moment aan genoeg 
spelers en de oudere sterren willen in hun hoofd nog 
graag excelleren maar het lijf denkt daar soms iets 
anders over. De jongens die overblijven van 2 sluiten 
aan bij 1 of zoeken hun plek bij 3, 4 of 5. Maar zeker 
een gemis, dus gaan we aan de slag met de mannen 
die graag willen en de jongens van JO19 die in het 
seizoen 24/25 over mogen naar de senioren.  
We gaan met deze mannen al af en toe wedstrijden 
spelen zodat ze al een team kunnen gaan  
vormen. Helaas betekent dit ook afscheid nemen 
van trainer Huib Apituley. Huib, super bedankt.  
V.v. Woudrichem kon je het afgelopen jaar helaas 
niet bieden wat we hadden gehoopt. Desalniettemin 
heb jij eruit gehaald wat erin zat. Het betekent ook 
een (tijdelijk) afscheid van Stefhan vd Hill en Jayne 
van Vuuren. Samen bewaakten deze twee de  
afgelopen jaren de cultuur en sfeer bij Woerkum 2. 
Bedankt voor jullie inzet, ben trots op jullie  

inspanning.   
 
In de clubkrant gaan jullie van heel veel teams  
wat terug zien. Jong en ouder. Een prachtige mix 
met ieder een eigen verhaal. Er worden weer  
vriendschappen gekweekt voor de rest van je leven 
of op latere leeftijd vriendschappen ontwikkeld.  
Samen is immers nooit alleen.  
 
Alleen voelden we ons de aflopen tijd op sommige 
momenten wel. Maar ook omringd door samen. 
Helaas ontvielen ons de nodige leden of oud leden. 
En allemaal veel te jong. We kunnen ze immers nooit 
missen maar soms worden we ingehaald door de 
tijd. Helaas soms ook door ziektes. Hans van den 
Heuvel, trouw lid en altijd bereid voor een advies, 
handjes uit de mouwen of supporteren. Hij schonk 
ons in zijn laatste dagen nog een prachtige  
vergadertafel. Met een krakkende stem maar helder 
van geest. Kijk maar of het iets voor jullie is, Hanno. 
Nou dat is ie Hans. We gaan verbouwen en hij krijgt 
een mooie plek.  
 
 

 Een woord van de voorzitter 
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Erik van der Galiën, oud lid maar altijd actief  
betrokken bij voetbal. Hielp ons in zijn jaren waar het 
kon. Werd al op jonge leeftijd gepakt door ziekte. 
Maar wat een positiviteit hield Erik er op na. Je lach 
wordt gemist…  
 
Familie van der Kaa verloor zowel Corrie als Pierre. 
Corrie, het gezicht achter Cor en samen behulpzaam 
op vele plekken binnen onze club. Pierre als  
jeugdspeler. Ik mocht eens met hem mee als  
begeleider met een weekendje weg met de B1. De 
mannen van Pierre Secréve. Allemaal boeven maar 
het hart op de juiste plaats. Een prachtig weekend 
waar ik de laatste tijd vaak aan denk.  
 
Herman van Diejen was onze steun en toeverlaat  
met de line up tijdens onze feestweek toen we 75 jaar 
bestonden: 2 Unlimited, 2 Brothers on the 4th Floor, 
Peter Koelewijn, Marianne Weber. En Woerkum 
maakte kennis met De Kast uit Friesland. Moesten we 
nemen, gaf Herman aan. Ik betaal ze. Vijf weken later 
stonden ze op 1 in de Top 40 met In nije dei.  
 
En dit weekend ontviel ons ook Wim Metz. Jarenlange 
speler in de lagere elftallen. Maar ook leider van de 
dames. Jaren lang. Pakte in de moeilijke bestuursjaren 
van onze club zijn verantwoordelijkheid. Op papier 
vervulde hij de functie van Penningmeester maar 
deed samen met Raoul Nijst alles. Wim ondersteunde 
in de kantine waar nodig was, kwam diep in de nacht 
afsluiten als wij nog niet naar huis wilden.  
Verbouwde, binnen de mogelijkheden die er waren, 
de kleedkamers. En zorgde dat er geld verdiend werd. 
Gesprekken met de gemeente en andere instanties. 
Gewoon naast zijn ondernemerschap. Maar dat is niet 
gewoon. Dat is clubliefde. Maar Wim vond het  
normaal, dat doe je toch. Hoewel hij de laatste jaren 
wat afstand nam van onze club kon ik hem gelukkig 
altijd bellen en bevragen voor advies en raad.  
 
Rust zacht allemaal. En de Kast zong het: In nije dei 
oftewel een nieuwe dag.. De nieuwe dag zal voor de 
familie, vrienden en kennissen nooit meer hetzelfde 
zijn zonder hen. Sterkte allemaal.  
 
Een nieuwe dag zullen we zonder deze mooie  
mensen ook weer moeten gaan invullen. Ook als  

Voetbalvereniging Woudrichem. Ons blijven inzetten 
en samen werken aan een mooie toekomst. Laten we 
daar samen in blijven investeren. In elkaar en in onze 
club. Vrijwilligerswerk levert je veel op. Meer dan  
alleen gezeik van een ander over wat er niet is. Maar 
de waardering over wat er wel is verrijkt je als mens. 
Iets samen doen of voor iemand anders verrijkt.  
 
Zo lees je in deze uitgave ook een paar mooie  
verhalen over mensen met een lange staat van dienst 
binnen onze vereniging. Wout Baks, lid van verdienste 
Bert van Tilborg en erelid Peet Kilwinger. Als je weet 
hoeveel uren ze in de vereniging hebben zitten dan 
neem je daar je pet meer dan voor af. Bezoek Peet en 
Bert gerust. Neem er de tijd voor en er ontstaan 
mooie gesprekken en soms ook een terechte  
berisping waar je van leert en door kan groeien.  
 
Janny Secréve neemt na 25 jaar wedstrijdsecretariaat 
helaas afscheid. Ik kan er niet aan wennen. Niet Janny 
zien als in de bestuurskamer als je binnenstapt, je 
eerst een zoen geven….  
 
Een paar leden kwamen met het plan om de  
kantine op te pimpen. Een prachtig initiatief. Na wat 
brainstormen over ander meubilair is dit inmiddels 
uitgegroeid tot een meer dan serieus plan. Super gaaf 
om samen te onderzoeken hoe we de woonkamer  
van onze club een hedendaagse uitstraling kunnen 
gaan geven en daarbij de juiste verduurzamingen  
toepassen. Jullie gaan de maquette binnenkort zien. 
Geef je feedback en als je ons kan helpen laat het  
dan weten. Volgend jaar mei zitten we immers 50 jaar 
op Ons Bolwerk. Laten we ons klaar maken voor de 
volgende periode.  
 
Namens het bestuur allemaal een mooie vakantie  
gewenst, doe voorzichtig en kom veilig en gezond 
thuis.  
 
Met Wit Groene sportieve groeten,  
 
Hanno de Joode  
Voorzitter 
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 Woudrichem 1 moet stapje terug doen 

Helaas hebben we het niet 
kunnen redden dit seizoen 
en zijn we gedegradeerd 
naar de 3e klasse. Door  
de belachelijke versterkte  
degradatieregeling van  
de KNVB was er vanaf het  
begin de druk om  
voldoende punten te halen 
maar uiteindelijk hebben 
we dit niet gered.  
 
Na de winterstop begonnen 
we met een ongelukkige 

nederlaag bij GRC in de blessuretijd waarna we  
afscheid namen van trainer Gerrie Schaap. Gelukkig 
hadden we snel een nieuwe trainer, namelijk Bert 
Schouten. Bert is natuurlijk geen onbekende voor  
ons want hij speelde na zijn succesvolle carrière bij 
Kozakken Boys nog 2 seizoenen voor Woudrichem en 
werd hierna trainer van het 2e. Het contact is altijd 
gebleven en ondanks dat hij eigenlijk al gestopt was 
wilde hij ons toch graag uit de brand helpen.  

 
We begonnen zeer sterk met winst op Schelluinen 
waarna we tegen Tricht jammerlijk verloren,  
gevolgd door een mooie overwinning op Roda Boys. 
Ook kampioen Papendrecht hielden we op een  
gelijkspel en we kregen weer hoop maar hierna  
volgde een onnodige nederlaag tegen Wieldrecht. Dit 
was helaas het begin van een periode waarin we veel 
nederlagen te slikken kregen en waar we ook de echte 
wil om te winnen niet lieten zien. Zelfs wedstrijden  

tegen zwakke broeders als Altena en Heukelum  
gingen verloren waardoor degradatie niet meer was 
af te wenden.  

 
Het slotstuk was gelukkig wel positief want in de  
laatste thuiswedstrijd tegen GRC bogen we een 1-3 
achterstand om in een 5-3 overwinning wat voor  
iedereen een mooi slotstuk was. We namen die dag 
afscheid van Yoeri, Harjo en Mark die lager gaan  
voetballen terwijl Nick en Casper helemaal stoppen. 
Later bleek dat ook Stefan voor het laatst bij ons was 
geweest want door een verhuizing gaat hij elders zijn 
heil zoeken. Mannen allemaal super bedankt voor  
jullie inzet de afgelopen jaren en veel succes in de 
toekomst!  
 
Volgend seizoen zal Bert weer voor de groep staan en 
hopen we dat Wilty en Alberto gaan aansluiten zodat 
we in de 3e klasse weer kunnen laten zien wat we 
waard zijn!  
 
Iedereen een fijne vakantie en tot snel langs het veld.  
 
Sportieve groet,  
 
Fred 

© Jan Noorlandt  

© Jan Noorlandt  

© Rinus van Noorloos  
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Woudrichem 3  

Uiterste deadline 9 juli……… het is nu 20 juli en we 
krijgen nog een paar uurtjes van Rob. En dan moet  
er nog wat geschreven worden over de prestaties  
van het 3e elftal. Vorig seizoen was dat een eitje,  
louter mooie resultaten en op de sloffen kampioen 
geworden.  
 
Dit seizoen de verplichting van het kampioenschap 
aangegaan en een klasse hoger gaan spelen. Met 
 enige scepsis gekeken naar de indeling en welke  
ploegen je allemaal gaat treffen. Wordt het ploeteren 
tegen jongen honden die blijven rennen tot minuut 
90, of zit er ook een team bij waar we tegen  
leeftijdsgenoten aan het ballen zijn. Waarbij het  
plezier in het spelletje de overhand heeft, en wat  
minder de nadruk op het conditionele en fysieke  
aspect komt te liggen.  
 
Bekerwedstrijden hebben we gespeeld maar dat  
was vooral in het teken van wedstrijdritme opdoen, 
spelers die terugkwamen van vakantie en na  
maanden weer eens in beweging komen. Uitslagen 
zijn nergens terug te vinden, maar we kunnen  
mededelen dat hier weinig punten verzameld zijn.  
 
Dus veelbelovend starten we niet op zaterdag  
24 september, man of 13 bij elkaar geschraapt en op 
weg naar Dubbeldam voor de 1e competitie wedstrijd. 

Pittige pot waarbij we achter komen, conditioneel het 
niet kunnen belopen. Maar na wat tactische  
omzettingen maken we net voor rust gelijk. 2e helft 
laten we ons wat verder inzakken en vertrouwen we 
op de individuele klasse van onder meer Wimme, 
Wallie en Mekka. Die kletsnatte middag halen we de 
eerste 3 punten op. Lekker hoor!  
Week erop een aardig vervolg kunnen geven, Spijk 2 
komt op bezoek op het Bolwerk. Straffe warming-up 
van de tegenstander, trainer + vlagger + verzorger + 5 
wissels. Alles ziet eruit alsof Spijk hier de punten op 
komt halen. Echter niets is minder waar, na 90  
minuten voetbal staat er gewoon 5-2 op scorebord. 
Een klinkende overwinning waarin we conditioneel 
nog niet optimaal zijn maar merken dat wedstrijden 
ook op voetbalgogme beslist worden.  
 
Ook na wedstrijd 3 beginnen we langzaam te geloven 
dat een nieuw kampioenschap wellicht tot de  
mogelijkheden behoort: 3 gespeeld 9 punten. Nu de 
eerste punten binnen zijn, en we weer bovenaan de 
ranglijst staan, wordt het op zaterdag ook steeds  
makkelijker om een elftal op te stellen. Zelfs Hein laat 
zn gezicht zien op zaterdagmiddag (na dwingende  
oproep van de staf). Meerkerk uit krijgen we eigenlijk 
eerste dreun te verwerken.. 3-0 verloren.  
 

Ingestudeerde vrije trap met Walter achter het kanon 
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We herpakken ons de week erop tegen Almkerk. 3-2 
winst. 5 gespeeld 12 punten. Staan er goed voor en de 
komende weken gaan we kijken hoe we ons kunnen 
manifesteren in deze 4e klasse.  
 
Kort en bondig, euh…..4 weken later staan we nog 
steeds op 12 punten echter inmiddels 8 gespeeld.  
Intussen onze Koert een paar weken moeten missen 
omdat het blijkbaar toch mogelijk is om hem op z’n 
neus te raken met een duel (gebroken en ff uit de  
running). De laatste wedstrijd voor de winterstop 
gooien we het over een andere boeg, Groof neemt 
flesje Nozem mee om voor de wedstrijd ff de motor 
op te warmen. Helaas werd z’n hamstring er niet 
warm genoeg van, na een kwartiertje staakt hij de 
strijd al. Gelukkig sluiten we na goals van Mekka, Syl 

en Wim de eerste helft van het seizoen af met een 
lekkere 3-0 overwinning op GRC-14.  
 
2023 beginnen we met 2 remises tegen SVW en  
Dubbeldam. Laatstgenoemde gooide het over een 
andere boeg. Hadden duidelijk geleerd van de eerste 
wedstrijd. Ook deze 2e helft kregen we een nederlaag 
te verwerken, 3 wedstrijden zonder punten.  
Maar dat betekent niet dat het minder gezellig is!  
Met een biertje naderhand en een vrolijk deuntje  
maken we er een leuke zaterdagmiddag van. Intussen 
verlangen we wel naar wat lekker voetbalweer, kratje 
op het gras met wat zonnestralen.  
 
We sluiten de competitie af met een reeks van 1x  
gelijk (Meerkerk) en 3x een overwinning (GJS, GRC-14, 
Kozakken Boys) En zeker als je thuis de laatste wint 
van de Kozakken Boys, dan is de BeerBQ met de  
lagere elftallen extra leuk.  
 
Fijne vakantie allen, en tot volgend seizoen.  

Uit de oude doos 

Wim analyseert 

Hé Grens! Hoeveel staat het? 
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De zomerstop is inmiddels al geruime tijd aan de 
gang. De laatste wedstrijd is immers al op 20 mei 
'gespeeld'. De aansluitende BBQ na afloop is met ruim 
75 personen succesvol geweest en duurde tot in de 
late uurtjes, maar uw verslaggever van dienst is  
daarmee de 2e seizoenshelft zo goed als vergeten. 
Gelukkig word ik er nog regelmatig aan herinnerd dat 
ik de 2 doelpunten van Huub tegen Almkerk niet 
moet vergeten te vermelden... bij deze Huub!  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Gelukkig hebben we een levendige groepsapp die 
enigszins het geheugen opfrist. Beginnend in januari 
met gelukwensen voor het nieuwe jaar en de  
zomerse kiekjes vanaf warme overwinter oorden.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Ook werd in januari alweer de eerste wedstrijd  
gespeeld, zoals beloofd in de vorige Stormvogel  
(we zouden nog wat lager gepositioneerde ploegen 
treffen) werd er thuis met 4-2 gewonnen van  
Kozakken Boys. Mats (3x) en Jarno waren trefzeker 
voor het 4e. In februari sloeg het noodlot alweer toe. 
Onze zomerse aanwinst Kevin K. raakte in de  
thuiswedstrijd tegen Hardinxveld geblesseerd aan  
zijn kruisbanden. Einde seizoen, dachten we toen, 

gelukkig heeft hij alweer wat minuutjes gemaakt vlak 
voor de zomer. De wedstrijd ging met 1-2 verloren, 
maar dat was de minste zorg. Na de wedstrijd heeft 
Justin alweer een nieuw lid gecontracteerd voor  
komend seizoen, je kan er niet vroeg genoeg mee  
beginnen!  

Een week later mochten we naar BZC uit. Het was wat 
sprokkelen met spelers maar uiteindelijk de wedstrijd 
gewoon gespeeld. Het resultaat laten we even in het 
midden, gescoord werd er nog wel 2x door Kevin V. 
De eerstvolgende wedstrijd was 5 weken later, thuis 
tegen koploper GDC. Dit keer konden we niet lang de 
nul houden en werd het 0-6. We blijven hopen dat dit 
team na 8x achter elkaar kampioen te zijn geworden 
toch eens promoveert... Het kan ook zijn dat onze 
aandacht al naar een weekje later uitging... Toen 
stond de derby tegen Sleeuwijk op de planning! Dit 
keer hadden zij het geluk van de thuisfluiter; een 
spannend duel eindigde in 3-2. Een week later was de 
thuiswedstrijd tegen Peursum, uitslag: 2-4. Weinig 
bijzonderheden te melden (aldus de appgroep). Dus 
door naar een inhaalwedstrijd in en tegen Veen.  
Hier was het 2e opgetrommeld waar we normaal  
tegen het 5e spelen. Dus een kansloze nederlaag, met 
een eindstand van 3-0 die voor rust al bereikt was.  
Op 15 april mochten we weer naar Werkendam.  
Onze vrienden van Koz. Boys stonden ons in het  
lentezonnetje al op te wachten. In een prima pot van 
onze kant werd een mooie 1-4 overwinning geboekt. 
Met fraaie doelpunten van Ut (2x), André en Kevin V 
zou ik bijna niets meer hoeven te melden over deze 
wedstrijd. Maar... toch nog een eervolle vermelding  

Woerkum 4 – wint in aanzien!  
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voor Bart deze pot. Hij was als linksback naar voren 
gestormd om de bal in de 16 van de tegenpartij aan 
te nemen en... op de paal te schieten. Kevin V maakte 
vervolgens met een fraai schot over de keeper (en 
vrijstaande Bart) heen de 1-4. Lekker man!  
De wedstrijden thuis tegen Altena, SVW en Achilles 
Veen werden keurig gewonnen, waarbij er duidelijk 
angst voor het Bolwerk werd herkend, iets wat in 
geen jaren is geweest. Het 4e wint dus in aanzien in 
de regio! GJS uit werd op de toendra van Dalem en 
met Leon op goal verloren (4-1). Resteert alleen nog 
de uitwedstrijd tegen Almkerk. In een prima pot  
konden we goed bij blijven dit keer, waarbij er met 
wat pech uiteindelijk 4-2 op het bord stond, met... 
jawel één van de doelpunten van onze Huub!  
 
Uiteindelijk zijn we het seizoen geëindigd met 21  
punten op de 9e plaats. Ik vermoed het hoogste  
puntenaantal in jaren. We kunnen dus concluderen 
dat we de opgaande lijn te pakken hebben! Na de 
eerdergenoemde BBQ heeft het 4e uiteraard haar 
beste beentje weer voorgezet bij de Afsluitdag 
(4e plaats) en het zomeravondtoernooi, waar Leon 
(wederom) deel uitmaakte van de winnende ploeg, 
dit jaar Babyloniënbroek! Voor alle organisatoren van 
deze evenementen: Top gedaan, het was super. Tot 
slot was de wens er om de winterse footgolf activiteit 
te herhalen met goed weer, dus zijn we 8 juli met 15 
getogen naar de Almkreek. Met betere scores en 
schonere kleren werd uiteindelijk de top 4 bekend 
gemaakt: Kevin V was 4e, Joram en Leon gezamenlijk 

2e en de wisselbokaal ging uiteindelijk naar.... Klop, 
niet Ger Klop, maar Kevin Klop dit keer!  
Gefeliciteerd Kevin!  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Vanaf nu gaan de blikken weer naar het volgende  
seizoen. Het plan is om 'gewoon' door te trainen in  
de zomer met de lagere senioren elftallen, met als 
motto: wat er niet aankomt, hoeft er ook niet af!  
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v.v. Woudrichem JO19: jong en veelbelovend  
Voordat we het over het 
oudste jeugdteam van de 
vereniging gaan hebben, 
gaan allereerst de felicitaties 
van de O19 uit naar de  
meiden, trainers en  
begeleiding van de  
kampioenen van MO17.  
Regelmatig zie ik een  
deel van hun training en  
iedere keer valt me hun  
bevlogenheid op en het 

plezier dat ze met elkaar hebben. Maar ook dat ze 
bijna allemaal altijd aanwezig zijn. Ongemerkt leer je 
elkaars voetbalkwaliteiten een beetje beter kennen. 
In de wedstrijden komt dat terug en doe je als team 
daar je voordeel mee.  
Proficiat MO17 met het kampioenschap!  
 
Maar hoe verging het de boys van de JO19 het  
afgelopen seizoen? De korte versie is dat het een  
redelijk goed seizoen was met wisselende resultaten. 
Waarbij we ons regelmatig tekort hebben gedaan.  
Dat vraagt om uitleg. Intern hadden we voorafgaande 
het seizoen de discussie of we 2e of 3e klasse zouden 
moeten gaan spelen. Bij de jeugd op een bepaald 
niveau, tegenwoordig ook bij senioren, gaat het in 
eerste instantie niet zozeer meer om promotie of  
degradatie. Maar meer op welk niveau wil je spelen. 
Ga je voor pure recreatie, voor prestatie of blijf je 
daar een beetje tussen hangen. Natuurlijk al naar  
gelang je mogelijkheden. De O19 zit daar een beetje 
tussenin. Als we hadden gekozen voor 3e klasse, dan 
hadden we ongetwijfeld meer wedstrijden gewonnen 
en was het plezier misschien wel groter geweest. Een 
doelpunt maken door het net te laten bollen doet je 
net zo hard juichen in om het eender welke klasse. 
Het eerste wat men vraagt is: wat heb je gedaan  
vandaag? Gewonnen of verloren. Niet of je lekker  

gevoetbald hebt of op welk niveau voetballen jullie. 
Voor een aantal spelers zou het wellicht een goede 
oplossing geweest zijn. Echter de meesten zouden 
onder hun niveau hebben moeten spelen waardoor 
hun ontwikkeling als voetballer stopt en de 
aansluiting naar de prestatieve teams binnen de club 
niet het gewenste effect oplevert. Moeten ze boven 
hun niveau gaan acteren dan werkt het ook weer niet. 
Je kan dan wel hard werken, maar als je niet meer 
aan voetballen toekomt, dan werkt het averechts en 
gaat de lol er snel af.  
 
JO19 speelde het afgelopen seizoen op 2e klas niveau. 
Het heeft de KNVB behaagd om met ingang van het 
afgelopen seizoen het voetbalseizoen in drie fasen 
onder te verdelen. Fase 1 is een bekercompetitie, 
Fase 2 en 3 een halve competitie. In de tweede fase 
wordt dan bepaald waar je in fase 3 komt te spelen. 
In de bekercompetitie waren we weinig succesvol.  
We begonnen op papier met 14 spelers, maar door 
(uitgestelde) vakanties, werk, verjaardagen, uitjes en 
doordeweekse werkzaamheden konden trainingen 
niet altijd bezocht konden worden, hetgeen ook weer 
blessures op zaterdag tot gevolg had. En dan met 
name bij die spelers die de trainingen het hardst 
nodig hadden. Gelukkig was er altijd een grote groep 
die wel hun verantwoording nam en er bijna altijd 
voor zichzelf en het team waren. Het ambitie niveau 
verschilt nou eenmaal. Echter gebeurde het dan dat 
we nogal eens met te weinig spelers kwamen te 
staan. Wedstrijden moesten dan verzet worden.  
Later in het seizoen werkte dat dan weer tegen ons. 
We deden het onszelf aan. Soms konden we  
aanvulling vanuit de O17 krijgen en later zelfs vanuit 
het tweede. Het was in ieder geval een aantal malen 
spannend of we wel weer voldoende spelers hadden 
voor de wedstrijd op zaterdag. Dit was vooral in het 
begin en het einde van het seizoen het geval.  
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Toch hadden we ook een goede periode waar alleen 
eigen spelers ingezet konden worden en er zowaar 
een team ontstond. Het prettige gevolg was dat we in 
de tweede fase goede resultaten behaalden met als 
beloning dat we 2e werden en daardoor in de derde 
fase in een afdeling terecht kwamen met louter 
sterke tegenstanders. Op 1 na allemaal JO19-1 teams. 
We konden ook daarin goed meekomen. Niet in het 
begin. Toen lieten we ons nogal eens overbluffen.  
Later werd het beter en werden de jochies kerels. Het 
voetbal ontwikkelde zich ten goede en de resultaten 
bleven dan ook niet uit. Ontbrak het ons in het begin 
nogal eens aan kracht en intelligentie, slimmigheidjes 
om een voorsprong of een gelijkspel over de  
eindstreep te trekken kwamen later. Niet het doel 
heiligt de middelen. Maar wel dat je soms iets meer 
nodig hebt om te kunnen winnen. Stonden we als 
team goed, speelden individuele fouten ons parten. 
En misschien waren we ook wel te lief voor elkaar. 
Het valt ook niet mee om op jonge leeftijd je maat, 
waar je naast het voetbal mee gaat stappen, even de 
waarheid te vertellen en tijdens wedstrijden op een 
respectvolle manier aan te geven of er misschien niet 
meer aan gedaan kan worden. Het moet natuurlijk 
ook wel een beetje in je zitten. En als het dan toch 
eens gebeurt moet er ook de acceptatie zijn. Of willen 
we teveel, vragen we teveel van ze. We vragen het ze 
regelmatig. Voor een enkeling kan dit zo zijn. Voor de 
meesten zeker niet. We zullen wat geduld moeten 
hebben. Het is een groep jonge spelers waarvan er 

maar twee, 2e-jaars waren. De meesten speelden 
voor het eerst in de JO19 en zelfs nog een aantal die 
een leeftijdsgroep lager mochten uitkomen. Het zijn 
ook nog jeugdspelers. Wisselvallig in hun spel. De ene 
wedstrijd een 8, de andere een 4 of nog lager. Als we 
er bij zouden hebben die daar wekelijks bovenuit 
steken, dan hadden ze het afgelopen seizoen 
waarschijnlijk al op het hoogste niveau van de  
vereniging gespeeld. Maar die zitten er wel aan te 
komen. Het is moeilijk in te schatten, maar het zou 
het komende seizoen zomaar kunnen gaan gebeuren. 
Misschien heeft het iets meer tijd nodig, maar we 
weten zeker dat er zijn met de ambitie en  
mogelijkheden om op termijn aan te sluiten.  
We gaan het hopelijk zien.  
 
We hadden dus een goede fase waarin we ons 
konden meten met de hoogste jeugdteams in een 
afdeling waarin de best geklasseerden uit fase 2 tegen 
elkaar speelden. Zo waren daar de vrienden van GRC. 
Verloren we in het begin van het seizoen nog 
kansloos met vijf doelpunten verschil in een  
bekerwedstrijd, in de reguliere halve competitie 
speelden zij bovenin met alle kans op een  
kampioenschap. We speelden verdienstelijk gelijk  
in het hol van de leeuw. Het was voor ons een  
ommekeer. We kregen vertrouwen en beseften dat 
we meer mogelijkheden hadden. In deze periode 
werd er ook meer getraind en dat betaalde zich uit.  

Deel van het team v.l.n.r.: Sven, Wouter, Thomas, Boy, Joost, Nick en Luca (zittend) 



15 

Editie augustus 2023 

 

Het werd een team. Weliswaar gaat het bij  
jeugdvoetbal in eerste instantie niet zozeer of je een 
sterk team hebt, maar vooral om het beter maken en 
ontwikkelen van spelers. Echter, als er een goed team 
staat kunnen de spelers met ambitie zich beter  
ontwikkelen om de stap naar de prestatieve  
seniorenteams te maken. Niet iedereen zal in 1 of 2 
terechtkomen. En natuurlijk gaat het niet alleen om 
die spelers. Het is zeker zo belangrijk dat iedere speler 
vanuit de jeugd doorstroomt naar de senioren en  
behouden blijft voor de vereniging. Ieder op zijn 
niveau. Het is dan wel prettig dat je vanuit de jeugd 
de nodige bagage meekrijgt en daar bij de senioren je 
voordeel mee kan doen.  
 
We hadden dus vertrouwen gekweekt in de wedstrijd 
tegen GRC. Van de nummer 2 Peursum wisten we te 
winnen. Een 2-0 voorsprong was in eerste instantie 
niet voldoende. Met nog twintig minuten op de klok 
was de stand weer gelijk en konden we met hangen 
en wurgen stand houden. Het leek weer mis te gaan. 
Echter nu viel het onze kant op. In de dying seconds 
of the game wist onze krullebol Mika met een  
weergaloze actie ons de overwinning te bezorgen. 
Even was hij niet meer zichtbaar. Het hele team lag 
bovenop hem en het feestje werd gevierd.  
De uitwedstrijd tegen de combinatie van Almkerk / 
Altena wisten we ook te winnen. Het verschil was 
klein, ondanks de vele extra minuten bijtelling.  
Gewoon de kansen eerder benutten, wordt er ook 
niet zoveel tijd bijgetrokken. Tegen Meerkerk 
speelden we 0-0. We wisten dan wel niet te winnen. 
maar er werd ook niet verloren. Het leek wel of het 
team door had dat er niet zoveel te halen was deze 
middag. De mannen speelden volwassen en gaven 
niets weg. In Veen werd onnodig met een klein 

verschil verloren. Als je goed speelt, de kansen 
aaneenrijgt, maar niet weet te scoren dan is het een 
voetbalwet dat die vroeg of laat aan de verkeerde 
kant valt. De uitwedstrijd tegen de latere kampioen 
Groot-Ammers krijgt een speciale vermelding. Het 
leek wel comedy capers. Een komische film met in dit 
geval een tragisch afloop. 4-0 achter vlak voor rust. 
Geheel tegen het spelbeeld in. Zonder fouten geen 
doelpunten. Kinderlijk eenvoudig en soms  
lachwekkend gaven we de doelpunten cadeau. Kans 
op kans met notabene goed spel wisten we om zeep 
te helpen. Vlak voor rust toch nog scoren. Tweede 
helft in om de schade beperkt te houden? Echt niet. 
We geloofden er nog in en met een snelle treffer zou 
er nog van alles mogelijk kunnen zijn. Die snelle 
treffer kwam er ook, echter aan de verkeerde kant. 
Een vrije trap mee rond de middellijn speelden we  
zo in de voeten van de tegenstander. Diepe bal, spits 
alleen voor Boaz, 5-1 achter. Vrij snel toch ons 
tweede doelpunt. Daarna weer vele kansen. De  
tegenstander geloofde het wel, maar bracht toch 
maar weer snel hun betere spelers in. Het bracht ons 
niet van ons stuk. We bleven maar kansen creëren. 
Het mocht niet zo zijn. Je moet het gezien hebben om 
te geloven. Qua wedstrijdresultaat eindigde het 
seizoen in mineur. Uitgestelde wedstrijden moesten 
vanzelfsprekend worden ingehaald. De geschiedenis 
herhaalde zich. Naast vakanties, uitjes en werk 
kwamen er ook nu blessures bij. Het werd weer  
passen en meten. JO17 en het 2e hielpen ons uit de 
brand. Individueel geen verschil. In een enkel geval 
zelfs meer kwaliteit. Maar het team was niet meer. Er 
werd wel gevoetbald. Stedoco en Sliedrecht uit 
werden op ludieke wijze verloren. Soms zijn het niet 
de spelers die een wedstrijd beslissen. De ranglijst 
liegt niet, zegt men. De verschillen waren klein.  
We konden goed meekomen op dit niveau.  
 
Onder aanvoering van Daniella, Sharif, Peter en mijn 
persoontje wisten de mannen er een memorabel 
seizoen van te maken. Met never a dull moment.  
 
Het was dan ook een seizoen dat zich kenmerkte  
door ups en downs in alle opzichten.  
Een aantal heb ik proberen te duiden. Maar bovenal 
was deze groep jonge spelers het afgelopen seizoen 
een fijn stel gasten.  
 
Jacques Sas 
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Het seizoen 2022/2023 zit erop. Het was een zwaar 
seizoen waarbij we gestreden hebben voor wat we 
waard zijn. De teams zaten dicht bij elkaar, waardoor 
het elke week spannend was. Helaas was het dit jaar 
niet genoeg om in de 2e klasse te blijven. Daarom  
zullen we in het seizoen 2023/2024 gaan strijden in 
de 3e klasse. Er zullen wat nieuwe gezichten te zien 
zijn vanuit de jeugd en het 2e elftal, waar we heel blij 
mee zijn. Helaas hebben we ook van een aantal zeer 
gewaardeerde spelers afscheid moeten nemen.  
Zij hebben uit handen van het gehele team een  
presentje gekregen en zijn bedankt voor hun jaren in 
het 1e elftal van Woudrichem.  
 
Mark van Bavel heeft aangegeven een stapje terug  
te doen. Mark loopt al meer dan 15 jaar mee in het 
1e elftal en is daarmee één van de langst spelende 
spelers op dit moment. Mark heeft zich bewezen  
als 1e elftalspeler met zijn prachtige techniek en  
linkerbeen. We konden altijd op hem rekenen. Hij 
gaat nu dus een stapje terug doen en minuten maken 
in het 2e elftal.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Nick van Giessen heeft aangegeven dat hij ook stopt. 
Jarenlang was hij de rots in de branding achter in de 
defensie van ons 1e elftal. Menig spits in de regio  
kent hem dan ook heel erg goed en dat zegt wellicht 
genoeg. Verder kon Nick ook nog weleens scoren met 
zijn kop (of hand, haha). Nick heeft gekozen om wat 
anders te gaan doen. We respecteren dat uiteraard, 
echter hadden we hem graag nog wat jaren in het 
elftal zien spelen. Vandaar dat ook voor Nick de deur 
altijd open staat.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Verder gaat Yoeri Duyzer ook zijn schoenen aan de 
wilgen hangen bij het 1e elftal. Deze alleskunner was 
altijd aanwezig en stond altijd klaar om voorin de  
spelers op de juiste plekken te zetten. Yoeri stond bij 
ons in de spits en scoorde er lekker op los. Naast het 
veld konden we ook op hem rekenen wat betreft het 
trainingskamp en de presentatiegids. Yoeri is bij ons 
in 2016 aan komen waaien door zijn grote liefde  
Daisy. Ze zijn onlangs getrouwd en genieten van het 
gezinsleven met hun dochters. Yoeri veel plezier in 
het 2e elftal! 

 
 

Afscheidnemers van Woudrichem 1  
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Casper van Kleef heeft ook helaas aangegeven te 
gaan stoppen. Casper kwam in 2021 bij ons in het 
1e elftal en maakte gelijk veel indruk door zijn dribbels 
en scorend vermogen. Zo maakte hij tegen GRC'14 het 
verschil in de beker. We vinden het heel erg  
jammer dat Casper gaat stoppen, echter doordat  
hij gaat verhuizen naar Utrecht is het voetballen en 
rijden helaas niet 3 keer per week te combineren. 
Casper bedankt voor alles!  

 
Naast dat Mark & Yoeri een stapje terug doen, gaat 
ook Harjo Ruis naar het 2e. Harjo was een laatbloeier, 
echter toen hij eenmaal op dreef was, hebben vele 
rechter- en linkerspitsen het lastig gehad. 8 jaar lang 
heeft hij gestreden voor ons elftal en was hij het  
positieve brein achter onze ploeg. We gaan hem  
daarom ook erg missen in het elftal.  

 
Zeer recent heeft ook Stefan de Bok aangegeven  
dat hij gaat stoppen. Stefan heeft een mooie baan/
woning gevonden in het Westland. Hierdoor is het 
niet meer mogelijk om bij ons te voetballen.  
We gunnen hem uiteraard deze stap en hebben hem 
gefeliciteerd. We gaan zijn snelheid en koppend  
vermogen missen.  
 
Mannen, enorm bedankt voor jullie passie en inzet! 
Weet dat de deur voor jullie altijd openstaat om terug 
te keren in ons mooie elftal...  
 
Wilty Schaap 
Captain v.v. Woudrichem 1 
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Dat was het dan.  
De voorlopig laatste  
training dames 30+.  
Voor mezelf vond ik  
het mooi geweest  
omdat het coachen op  
de vrijdagavond me  
tegen begon te staan.  
De trainingen op dinsdag 
waren nooit een probleem 

dus heb ik gezegd dat als het nodig is ik nog best wel 
een enkele training wil doen. We zien wel. Na de  
laatste training nog even een borrel, vis en chips.  

Gezellig als altijd en nog bedankt voor de leuke  
attentie dames. Wat ik nu ga doen dat laat ik over  
aan mijn gevoel. Vragen die me gesteld worden  
zal ik altijd beantwoorden maar het gevoel zal  
overheersen. Daar heb ik altijd veel aan gehad.  
 
Tot slot wens ik alle dames waar ik mee samen mocht 
werken veel plezier toe in wat jullie ook mogen gaan 
doen. We zien elkaar nog vaak genoeg.  
 
Groeten, 
Henk Struik 

Vrouwen 30+ 

Verenigingsscheidsrechters!  

Na de oproep in de vorige Stormvogel(s) hebben  
de eerste scheidsrechter avonden plaatsgevonden.  
In twee avonden hebben Arthur, Bart en Chris de  
beginselen van het scheidsrechtersvak geleerd. Van 
ons bestuurslid en zelf actief KNVB scheidsrechter 
Sander De Brito Roque zijn op een interactieve  
manier onder andere het veld, looprichting,  
positionering, spelregels en veel praktijkvoorbeelden 
aan de orde gekomen. Uiteindelijk met als resultaat 
dat Arthur, Bart en Chris het certificaat meer dan  
verdiend hebben met als doel om volgend seizoen 
wat wedstrijden te gaan fluiten. Lijkt het jou ook leuk 
om deze avonden bij te wonen en kennis te maken 
met het scheidsrechtersvak? Meld je dan aan bij  
Leon (leonmeer@hetnet.nl) dan wordt er een nieuwe 
ronde georganiseerd in de eerste maanden van het 
nieuwe seizoen!  

V.l.n.r.: Sander, Arthur, Chris en Bart 

mailto:leonmeer@hetnet.nl
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Hoe gaat het nu met Peter (Peet) Kilwinger?  
Inmiddels is Peet Kilwinger al weer een aantal jaren 
wegens ziekte niet meer werkzaam als vrijwilliger  
bij v.v. Woudrichem en was het tijd om eens te  
informeren hoe het nu met hem gaat en een leuk  
artikel over hem te schrijven.  

 

Peet’s voetbaljaren en zijn werkzaamheden  
als vrijwilliger  
Peet is op zijn twaalfde lid geworden van de club en  
is begonnen met voetballen bij de junioren. Na een 
aantal jaren mocht hij gaan voetballen bij het tweede 
en daarna bij het eerste elftal, als voorstopper. Hij 
geeft aan dat hij eigenlijk wel op alle posities heeft 
gespeeld, behalve als keeper. Met het eerste is hij 
zowel gepromoveerd als gedegradeerd en heeft  
hij in die periode eigenlijk wel van alles meegemaakt. 
Trainers uit zijn tijd bij het eerste elftal waren onder 
andere Dick Egly en Joop van Linstee. Dat waren 
mooie tijden!  
 
Vanaf zijn zeventiende is Peet ook als vrijwilliger aan 
de slag gegaan. Naar eigen zeggen is hij begonnen  
als mollenvanger. In die tijd was het voetbalveld nog 
gewoon een grasveld met touw eromheen, niet  

te vergelijken met hoe het nu is. Ook moest hij  
regelmatig schapen van het veld verjagen.  
Het onderhoud van de voetbalvelden is Peet  
blijven doen tot hij het vanwege zijn ziekte niet  
meer kon doen. Daarnaast was hij ook redacteur  van 
“De Bolwerkkoerier”. Hij moest in die tijd  nog de  
advertenties gaan ophalen bij de adverteerders.   
Samen met een aantal dames werd   
De Bolwerkkoerier in elkaar gezet en daarna langs de 
deuren bezorgd. Alles ging toen nog met de hand. 
Peet is ook nog lange tijd scheidsrechter geweest bij 
zowel de senioren, als bij de junioren. “Waar ze mij 
nodig hadden, daar floot ik. Dat heb ik altijd met heel 
veel plezier gedaan”.  
 
Toen hij in de twintig was leerde hij zijn vrouw Gerrie 
(uit Meeuwen) kennen. Ze zijn getrouwd en hebben 
samen drie dochters gekregen; Edith, Kirsten en  
Wendy. Peet was toen inmiddels werkzaam als  
postbode in Sleeuwijk, wat hij ruim zesenveertig  
jaar heeft gedaan.  
 
Hij heeft gevoetbald tot hij ergens in de veertig was. 
Behalve bij het eerste en het tweede heeft hij ook 
nog in het derde gevoetbald. “Maar soms moest  
ik mijn eigen wedstrijd afzeggen omdat ik ook  
grensrechter was bij het eerste. Ook een mooie tijd, 
maar wel zat vechtpartijen meegemaakt. Schei maar 
uit!” Nadat Peet zelf was gestopt met voetballen is hij 
nog wel altijd als vrijwilliger in de onderhoudsploeg 
werkzaam geweest met onder andere Bert van  
Tilborg, Ben van Eeden en Wim van Steenbergen. 
“Dat was een goede ploeg met harde werkers. We 
hebben het met elkaar ook altijd erg gezellig gehad. 
Inmiddels ben ik ruim 61 jaar lid van v.v. Woudrichem 
en ook erelid geworden”.  
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Opname in het ziekenhuis  
Een aantal jaren geleden moest Peet naar het  
ziekenhuis in Gorinchem voor een ingreep aan  
zijn bloedvaten. “Tijdens de operatie kreeg ik een  
herseninfarct waarna ik ruim vier weken in het  
ziekenhuis moest blijven. Daarna moest ik gaan  
revalideren in Almkerk bij Altenahove, waar nu ook 
Bert van Tilborg aan het revalideren is. Ik ging redelijk 
gezond naar het ziekenhuis en kwam er uiteindelijk  
in een rolstoel uit. In de tussentijd werd ook mijn 
been afgezet. Ik kon door mijn beperkingen niet  
meer terug naar huis en ben toen uiteindelijk in  
De Lemmenskamp in Woerkum gaan wonen, op de 
afdeling Merwede”.  
 
Hoe gaat het nu?  
Op de vraag hoe het nu gaat antwoordt Peet: “Het 
gaat nu redelijk goed, ik heb de laatste jaren zoveel 
meegemaakt, maar gelukkig ben ik er nog. Door alles 
wat ik heb meegemaakt is mijn geloof veel sterker 
geworden. Ik haal hier heel veel kracht uit. Ik lees 
veel in de bijbel en dat geeft me troost.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

In eerste instantie was ik erg teleurgesteld dat er  
tijdens en na mijn ziekte niet veel interesse was  

vanuit het bestuur van de vereniging en dat ik ook 
weinig bezoek kreeg. Inmiddels ben ik hier niet meer 
mee bezig. Ik probeer deze periode te vergeten en er 
het beste van te  maken. Ik heb wel heel goed contact 
met de leden van de onderhoudsploeg en Aart (de 
Kip) komt mij wel eens gebakken vis brengen. Ook is 
Jan de Joode, voormalig voorzitter, later nog bij mij 
op bezoek geweest. Dat heb ik heel erg op prijs  
gesteld! Verder ga ik niet meer naar het voetbalveld, 
daarvoor heb ik de laatste jaren te veel meegemaakt. 
Ik geef ook niet meer zoveel om voetbal als vroeger. 
Af en toe kijk ik nog wel eens naar een belangrijke 
voetbalwedstrijd op tv.  

Door mijn beperkingen die ik heb gekregen na mijn 
herseninfarct, kan ik niet meer zo heel veel doen. Ik 
lees vaak in de bijbel en tussen de middag ga ik hier 
naar het restaurant voor de warme maaltijd. Na het 
eten ga ik meestal een uurtje rusten. Ik ga wel iedere 
middag in mijn rolstoel naar mijn vrouw Gerrie toe  
in de Steurstraat en dan eet ik daar ’s avonds een  
boterham en ook wel eens friet (uit de airfryer, want 
ik mag niet te veel vet eten). Soms ga ik hier in het 
huis wel eens naar een activiteit zoals zingen en  
ik drink weleens koffie met medebewoners in de  
gezamenlijke huiskamer.”  
 
Op de vraag of Peet het in De Lemmenskamp naar 
zijn zin heeft antwoordt hij: “Natuurlijk zou ik liever 
nog gewoon thuis wonen, maar dat kan helaas niet 
meer. Ze zorgen hier allemaal heel goed voor me en 
ik kan het met bijna alle zusters wel goed vinden.  
Ze doen hun best om het voor mij gezellig te maken, 
daar ben ik blij om!”  
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Acties t.b.v. nieuwe inrichting kantine  
Het zal menig bezoeker van ons sportpark niet zijn 
ontgaan dat het meubilair van de kantine wat  
verouderd is en aan een opknapbeurt toe is. Daarom 
is een aantal betrokkenen van de club een werkgroep 
gestart om verschillende acties in gang te zetten om 
dit doel te realiseren.  
 
Rad van Fortuin  
Vanaf april was de opbrengst van het Rad van Fortuin 
bij de thuiswedstrijden van het 1e voor het nieuwe 
meubilair. Dit leverde een mooi bedrag van ruim  
€ 1.500,- op!  
 
Statiegeld-actie  
Op woensdagavond 31 mei werden de jeugdelftallen 
(JO-9 t/m JO 19) opgetrommeld om statiegeldflessen 
in Woerkum en Oudendijk op te halen. Met een  
kleine 30 jeugdspelers (en begeleiders met auto)  
werden zakken en kratten vol lege blikjes en flessen 
opgehaald. Er werden uiteindelijk 20 bigbag zakken 
gevuld en dat leverde ruim € 700,- op. Een prachtig 
bedrag waar we alle jeugdleden die hebben geholpen 
hartelijk voor willen bedanken!  
 
Enveloppenkraam en boodschappentas raden  
Zaterdag 17 juni, tijdens de afsluitdag, stond er een 
kraam op het Bolwerk waar enveloppen getrokken 
konden worden. Er waren vele mooie prijzen te  
winnen! Speciale prijzen voor de kinderen en voor 
volwassenen. Er is hiermee ruim € 400,- opgehaald. 
Ook kon er voor een klein bedrag een gokje worden 
gewaagd om de inhoud van een goed gevulde  
boodschappentas te raden. Marja van Eeden zat er 
het dichtst bij, zij raadde € 23,80 en het bedrag was 
€24,05. Marja won daarmee de boodschappentas. 
Van harte gefeliciteerd!  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Schijt je rijk  
Als laatst stond het spektakel “Schijt je rijk” gepland 
op de afsluitdag op zaterdag 17 juni. De afgelopen 
weken werden er zeker 400 loten verkocht, wat ruim 
€ 2.000,- opleverde. Daarmee gokten de eigenaren 
van de loten dat de koe op hun vak zijn vlaai zou  
neerleggen. I.v.m. het hete weer betrad koe  
Esmeralda op zondag 18 juni het eerste veld. Na 1,5 
uur wandelen, was het dan toch eindelijk tijd voor de 
welbekende koeienvlaai. Esmeralda legde haar vlaai 
op vak G15. Dit lot was gekocht door Noël van Wijk 
(JO9-1). Noël won daarmee de hoofdprijs:  
een reischeque ter waarde van € 250,- van Travel XL  
’t Woerkums reisbureau. Van harte gefeliciteerd met 
deze mooie prijs! Daarnaast waren er nog 4  
“spetter-prijzen”. Deze werden gewonnen door  
Richard Meeder, Stefhan v/d Hill, Gert Ippel en  
Wilty Schaap. Proficiat allemaal!  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Eindstand acties  
Aan het einde van dit voetbalseizoen, met de  
zomerstop voor de deur, hebben we de opbrengst 
van alle acties opgeteld. We kunnen melden dat we 
voor ruim € 4.600,- hebben opgehaald. Een super 
mooi bedrag wat volledig ten goede komt aan het 
interieur van onze kantine!  
 
Bedankt!  
Om alle acties en de te verloten prijzen mogelijk  
te maken, willen we alle sponsoren en vrijwilligers 
bedanken die hieraan hebben bijgedragen!  
 
Meer acties  
We hebben gezien dat zowel de leden als de inwoners 
van Woudrichem onze club een warm hart toedragen. 
Gedurende het volgende voetbalseizoen zullen er 
meer acties t.b.v. de kantine worden gehouden.  
 
Werkgroep Interieur kantine  
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Op zaterdag 6 mei werd op initiatief van het eerste 
elftal een sponsoractiviteit georganiseerd, bestaande 
uit een middag Footgolf op golfpark Almkreek.  
Met een flink aantal aanmeldingen werden de  
voorbereidingen getroffen voor een gezellig  
samenzijn. Tijdens de ontvangst op het terras van de 
golfbaan, met een verfrissende versnapering in de 
hand, werden de spelers en sponsoren op de hoogte 
gebracht van de spelregels. Vervolgens werden er 
duo's gemaakt, waarbij één sponsor werd gekoppeld 
aan één speler. In z'n totaliteit streden 15 duo's om 
de hoofdprijs. Door menigeen kregen Wim Holster, 
als sponsor namens Tankens aanwezig, en Danny 
Schaap de favorietenrol toebedeeld. Echter zou de 
middag ons leren dat deze niet werd waargemaakt.  
 
Er werden 14 holes gelopen en halverwege kregen  
de deelnemers nog een heerlijke Schrobbelaer  
voorgeschoteld om de scherpte te behouden. Nadat 
iedereen de baan had afgerond werd er weer een 

plekje op het terras gezocht in afwachting van de 
prijsuitreiking. Er zijn enkele keurige scores neergezet 
deze middag, maar één duo stak er met kop en  
schouders bovenuit en liepen de Footgolf baan zelfs 
onder par. Peter Naaijen, aanwezig namens También, 
en Tim Saaman kroonden zich tot de terechte  
winnaars. Zij mochten dan ook een fles champagne in 
ontvangst nemen. Nog een speciale vermelding voor 
Jolanda Roskam en Esther de Jong, die namens 
Maksor aanwezig waren en samen met Footgolf  
partners Mark en Thijs enkele duo's achter zich lieten.  
 
Ook van Footgolf krijg je dorst, dus na afloop werd  
er nog even geborreld en teruggeblikt op deze mooie 
sponsoractiviteit. Wij danken de aanwezige  
sponsoren voor hun deelname en kijken nu al uit  
naar de volgende activiteit.  
 
Met sportieve groet,  
v.v. Woudrichem 1  

Sponsoren in actie tijdens Footgolf met v.v. Woudrichem 1  
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Nieuws van de penningmeester  
Ook in deze Stormvogel weer een 
update van de penningmeester. 
Ondanks dat seizoen 2022-2023 
sportief niet geweldig is verlopen 
met de degradatie van ons eerste 
elftal kunnen we wel terugkijken 
op een financieel gezond jaar. 
Voor het eerst in jaren hebben 
we helaas de prijzen in de  

kantine moeten verhogen, maar gezien de  
verhogingen die alle toeleveranciers doorrekenen 
moesten wij wel mee. Gelukkig hebben wij  
begripvolle leden die ook zien wat er in de  
wereld gebeurt, dus stuitte dit op vrijwel geen  
bezwaren. Ander punt van zorg was de stijging van de  
energielasten. Zowel energie als gastarieven gingen 
stevig omhoog. Met de zonnepanelen hebben we ons 
heel goed kunnen wapenen tegen de hogere kosten 
van energie en door een nieuwe cv ketel en diverse 
maatregelen hebben we ons gasverbruik ook met  
bijna 50% terug gebracht. Dank aan alle leden die 
hebben meegedacht en meegewerkt. Op dit moment 
kijken we naar alternatieven voor ons variabele  
energiecontract en denken we na over een overstap. 
Zeer positief was de ondersteuning vanuit de  
overheid (TEK subsidie) en gemeente Altena, van  
beide instanties kregen we subsidies om ons te  
helpen met de hogere energielasten. Momenteel 
worden de jaarcijfers opgezet. Aangezien ze nog  
niet definitief zijn kan ik nog geen getallen noemen  
maar zeker is dat we kunnen afsluiten met een  
mooi resultaat.  
 
Een ander leuk nieuwtje is dat we een onderzoek aan 
het doen zijn naar een upgrade van onze kantine.  
Momenteel zijn we met een kleine commissie alle 
wensen in kaart aan het brengen. Te denken valt aan 
nieuw meubilair, nieuwe inrichting bar, wellicht 

bouwkundige aanpassingen etc. Een architect uit 
Sleeuwijk helpt ons hierbij en heeft zelfs al een  
maquette gemaakt naar aanleiding van onze eerste  
2 sessies met elkaar. Als we alle wensen concreet 
hebben kunnen we daar bedragen aan hangen en 
kunnen we gaan prioriteren wat we wel en niet gaan 
doen en in welke volgorde. Zeker is dat we hiervoor 
dan ook naar de bank zullen moeten voor een lening. 
Daarnaast zal dit alles natuurlijk besproken worden in 
de volgende ALV omdat we natuurlijk wel mandaat 
van de leden nodig hebben.  
 
Leuk te melden met betrekking tot de vorige alinea is 
dat zich een actiegroep heeft opgeworpen om met 
diverse acties (Schijt je rijk, flessenactie, etc.) geld  
te verdienen om verbeteringen van de kantine te  
kunnen realiseren. Leuke initiatieven en heel veel 
dank aan de vrijwilligers die zich hiervoor inzetten!  
 
Voor nu wil ik iedereen een fijne vakantie wensen  
en hopelijk tot in augustus op ons mooie Bolwerk 
wanneer het nieuwe seizoen weer begint! De kantine 
gaat weer open op donderdag 10-08.  
Wellicht tot dan!  
 
Met vriendelijke groet,  
De penningmeester.  

Schijt je Rijk actie met Esmeralda en Cees van Vugt 
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Op bezoek bij Bert van Tilborg  

Begin juli zijn we even naar Almkerk gefietst om daar 
bij de Altenahove een bakje koffie te doen met Lid 
van Verdienste Bert van Tilborg. Bert zal voor de 
meeste leden van onze vereniging geen onbekende 
zijn. Komend jaar zal hij zestig jaar lid zijn van de  
v.v. Woudrichem.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 

Zodra het mocht qua leeftijd is de geboren  
Oudendijker lid geworden en gaan voetballen bij  
de pupillen. Via de jeugd naar de senioren en daar bij 
het tweede gespeeld met onder andere onze huidige 
voorzitter Hanno de Joode. Daarna vele jaren in het 
vierde, ook toen al een gezelligheids-elftal. Menig  
zaterdagmiddag kwamen al de vrouwen de wedstrijd 
kijken en werd er vervolgens met de dames erbij  
uitvoerig nabesproken in de kantine. Geen alcohol  
in de kantine was destijds nog geen discussiepunt.  
 
Maar hij was geen lid die af en toe zijn wedstrijdje 
kwam voetballen. Of na zijn actieve carrière een  
wedstrijdje bij het eerste kijken om vervolgens snel 
naar huis te gaan. Bert heeft zich al die jaren op  
velerlei manieren nuttig gemaakt voor onze club.  
 
Zo heeft hij begin jaren 80 wat pupillen elftallen onder 
zijn hoede gehad. Geflankeerd door de vermaarde 
Adrie Baks, beter bekend als De Ieper (reeds  
lang geleden overleden). Zie bijgaande foto met  

daarop onder andere latere eerste elftal spelers  
Dico Gremmen en Fred van Straten.  

Onze club heeft lange tijd een samenwerking  
gehad met de muziekverenging Kunst na Strijd. De 2 
verenigingen organiseerden jaarlijks een Autocross 
wedstrijd op Hemelvaartsdag. Dat heeft beide clubs 
geen windeieren gelegd, de inkomsten waren  
zeer groot. Bert was 32 jaar zeer actief lid van het  
organiserend comité (de laatste jaren als voorzitter).  
 
Verder is hij ook al jaren betrokken bij de Bouwploeg. 
Hij heeft onder andere meegebouwd aan de Propje 
Vol Kiosk. Helaas is in die tijd, nu zo’n 20 jaar geleden, 
zijn vrouw Toos overleden. Toos was ook altijd  
gezellig op de club aanwezig. Samen met Ad Kant  
en Aart Vink heeft Bert menig zaterdagmiddag  
staan bakken voor Propje Vol.  
De laatste jaren bakte hij jaarlijks nog voor  
de jeugd tijdens de Frietzak toernooien.  

 

V.l.n.r. Staand: Bert van Tilborg, David Ubben, Wilbert Buik,  
Oscar Oudega, Jan Spiering, André Bouwman, Marco Viveen en 
Adrie ‘De Ieper’ Baks. Zittend: Fred van Straten, Rob Stoute,  
Remon Bras, Dico Gremmen en Alex Gremmen. 

Foto links: V.l.n.r. Staand: Kees Kuup, Hans Kraaienveld, Arie van Wijngaarden, Martin Schaap,  
Hanno de Joode, Joop Viveen en Peter Vink. Zittend: Martin Ruis, Jamie Cornelius, Bert van Tilborg,  
Corjo Secréve en Joop van Wijk.  

Foto rechts: Aart Vink, Bert van Tilborg en Ad Kant 
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Als lid van de Onderhoudsploeg maait hij ook  
het gras nog enkele keren per week.  
In 2017 heeft de KNVB hem een Zilveren Speld  
uitgereikt. Een waarderingsspeld waarvoor je alleen  
in aanmerking komt als je minimaal 15 jaar onbetaald 
vrijwilligerswerk voor de club hebt uitgevoerd.  
 
Bert heeft lang gewerkt voor een bedrijf waar hij veel 
op (schuine) daken moest werken en lopen. Dat is 
niet bevorderlijk voor je voeten. Hier heeft hij veel 
last van gekregen en hij is uiteindelijk afgekeurd.  
 
Een paar jaar geleden is hij aan zijn voeten  
geopereerd. Helaas waren de problemen niet  
opgelost. De wond wilde niet genezen. Dat heeft  
geresulteerd in een teenamputatie. Daarna leek het 
wat beter te gaan maar helemaal goed niet. Sterker 
nog, het leidde tot een ziekenhuisopname begin mei. 
Om te voorkomen dat de bacterie levensbedreigend 
kon worden is op Bevrijdingsdag 5 mei Bert zijn  
onderbeen geamputeerd.  
 
Begin juli dus, ons bezoek bij Bert. Ongelofelijk knap 
hoe positief hij altijd blijft. Voor we zijn gezondheid 
kunnen bespreken meldt hij al dat hij helaas de  
komende clubkrant nog niet kan bezorgen (Wijk B, 57 
adressen, is al jaren zijn vaste bezorgwijk). Maar dat 
hij uiteraard wel een vervanger heeft geregeld.  
 
Bert gaat goed vooruit. De operatie is geslaagd.  
Zijn been is net onder de knie geamputeerd. En dat  
is mooi want dan blijft de kniefunctie behouden en 
kan hij straks meer. De wond heelt voorspoedig. Niet 
zichtbaar want het zit nu nog dik in het verband maar 

als bewijs worden er wat foto’s tevoorschijn getoverd. 
Het ziet er inderdaad netjes uit. Details laten we maar 
even achterwege hier. Binnenkort zal een prothese 
worden aangemeten. Officieel zal Bert 17 juli de  
Altenahove moeten verlaten maar hij denkt niet dat 
dat gaat lukken. Het is namelijk de bedoeling dat hij 
weer gewoon naar huis gaat. Zijn huis zal dan wel 
aangepast moeten zijn. En daar wordt wel naar  
gekeken maar zover is het nog niet. Hij denkt zelf de 
trap nog wel op- en af te kunnen, maar er zal nog veel 
gerevalideerd en geoefend moeten worden, straks 
ook met de prothese. Een traplift wordt waarschijnlijk 
lastig in te passen maar is nog een optie. Verder  
zijn er op het moment van ons gesprek nog wel  
wat vraagtekens. Auto rijden zal wel weer gaan,  
alleen niet in zijn eigen auto. Er moet een auto met 
automaat komen (gelukkig is zijn rechterbeen nog 
intact). Of hij nog mag en kan fietsen is onbekend. Hij 
hoopt weer op de grasmachine te kunnen om onze 
velden te kortwieken. Met hulpmiddelen als de  
prothese, een stok, een rollator en een rolstoel  
verwacht hij wel weer aardig uit de voeten te kunnen!  
 
Mocht je een kaartje willen sturen: Waalplein 17, 
4285 CM Woudrichem. Liever een keer op bezoek? 
Altijd welkom! (06-21923976 als je hem wilt  
contacteren).  
 
We wensen Bert veel voorspoed tijdens zijn  
komende revalidatie en zien hem hopelijk weer  
snel op het Bolwerk!  
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Als supporters van onze  
club waren we in de  
thuiswedstrijden niet verwend 
met veel punten. Dus een extra 
motivatie om ons meer te laten 
horen. We begonnen op 21  
januari tegen onze buren uit 
Giessen. Een derby waarin  
bijzondere krachten vrijkomen. 
We hadden lang zicht om een 
punt mee te nemen. Mike scoor-

de hier nog wel maar we moesten met lege  
handen naar huis. Dan maar de volgende week als 
Schelluinen naar Woerkum kwam. Als je kans ziet om 
4 keer te scoren, Rick, Yoeri, Tim en Bory tekenden 
daarvoor, ontstond bij ons het idee dat we zo in staat 
moesten zijn om ons in de 2e klas te handhaven. De 
week daarop gingen we naar Tricht waar we strijdend 
ten ondergingen. Zelfs met 10 man bij Tricht bleken 
we niet in staat om de punten mee naar huis te  
nemen. Met 3 – 2 verlies terug naar huis.  
 
De komende weken zal het wel moeilijk worden, is  
de verwachting als we Roda Boys en Papendrecht als 
tegenstander mogen begroeten. Als we tegen Roda 
Boys met 3 -1 winnen en bij Papendrecht een punt 
pakken door een doelpunt van Nick krijgen we weer 
hoop. Dan volgen helaas vier wedstrijden waarin we 
de punten verspelen. Thuis tegen Wieldrecht met  
0 – 2. Uit bij GJS dachten we een punt te kunnen  
pakken maar we gingen met 2 – 1 de boot in. Dan 
thuis tegen Wilhelmina met 0 – 2 verliezen en Danny 
voor 5 weken langs de kant met de rode kaart. Dus 
thuis tegen Altena moest het goed komen. Wat een 
blamage als je tegen de onderste niet in staat blijkt 

om een punt te pakken. Altena pakte hun eerste 
overwinning met 2 – 3. Uit bij EBOH hadden we  
weinig hoop op resultaat. Maar wat kan het vreemd 
gaan. Met 2-0 achter komen en vervolgens naar 2 - 4 
voorsprong. Dan toch weer met 5 -4 achter staan 
waarna Rick met een geweldige omhaal de stand  
gelijk trekt naar 5 – 5. De laatste loodjes wegen zwaar 
en we zullen alles uit de kast moeten halen om ons te 
handhaven. We hebben nog 5 wedstrijden te gaan en 
dus moeten we Heukelum in eigen huis verslaan.  
WE moesten helaas met 2 – 4 de kleedkamer in en 
eigenlijk was het bijna onmogelijk geworden om ons 
te handhaven. In Streefkerk beleefden we de afgang 
door met 7 – 2 te verliezen. Tegen Alblasserdam  
deden we wel ons best maar werd de degradatie een 
feit. Met 1 - 2 verlies terug naar de kleedkamer. Bij 
Schelluinen werden we met een 3 -0 nederlaag naar 
huis gestuurd. Dan onze laatste wedstrijd in de 2e 
klas tegen buurman GRC. Wat kan het toch vreemd 
gaan in een derby. We blijken in staat om onze buren 
met een nederlaag van 5 – 3 terug naar Giessen te 
sturen. In deze wedstrijd namen we afscheid van  
Nick en Yoeri. Mannen toch bedankt namens alle  
vaste volgers op de tribune en rondom het veld. We 
mochten jaren genieten van het spel en we gaan  
ervoor om ook de komende jaren weer te genieten 
van het voetbal in de 3e klas. We hebben gezien dat 
er talent is in de komende groep met Rick, Mike,  
Senna, Tristan en Kasper. Met Bert als trainer moeten 
deze mannen ons met de overgebleven spelers en 
begeleiders weer laten genieten van het spel.  
 
Fijne vakantieperiode en tot september!  
Jullie supporters  

Nog 15 wedstrijden te gaan in 2023  

© Gerald van Zanten  
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Seizoen v.v. Woudrichem in cijfers 

 

 
Oefenwedstrijd  

Op een goed gevuld Bolwerk waren we gastheer voor FC Dordrecht en FC Den Bosch. De Schapenkoppen 
wonnen met 2-0. Deze mooie en gezellige avond is mogelijk gemaakt door onze top vrijwilligers.  
Bedankt vissekoppen!  

https://www.facebook.com/FCDordrechtnl?__tn__=-%5dK*F
https://www.facebook.com/fcdenbosch?__tn__=-%5dK*F
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Wout en Ankie Baks, twee vrijwilligers die altijd  
in de schaduw werken of gewerkt hebben bij  
onze vereniging, maar zeker ook bij andere clubs  
en organisaties. Ankie heeft jarenlang een  
bestuursfunctie vervuld en deed vooral de  
ledenadministratie. Dat ging vroeger nog d.m.v.  
een acceptgirokaart. Deze is inmiddels afgeschaft  
en nu gaat het via automatische incasso. Ze hield  
de jubilarissen in de gaten en stuurde meestal een 
brief met het verzoek om te reageren. Dat deden 
sommigen niet en klaagden achteraf dat ze niet  
gehuldigd werden. Ja, zo gaat dat….. Ze was ook 2e 
penningmeester en bracht alles, nadat het gecodeerd 
was door Kees Braat, keurig in de boekhouding.  
Eerst nog handmatig, maar later in de computer.  
Het zaterdagmiddag blaadje met de opstellingen werd 
dikwijls door Kees Braat opgesteld, Ank moest het dan 
uittikken op een A4-tje en er mee naar de Rabobank 
om het te laten kopiëren, daarna vouwen en dan lag 
het klaar voor de wedstrijd. Wat een verschil met  
tegenwoordig! Soms draaide Ank bardiensten mee 
met Mart en organiseerde schoolvoetbal toernooien 
samen met Frans Smits uit Sleeuwijk. Na 14 jaar vond 
ze het welletjes en is ze gestopt. Mooi werk verricht 
Ank! Ank is nu 64 en werkt al een tijdje bij de Bieb.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Wout kwam als vrijwilliger bij de club zo’n 9 jaar  
geleden. Hij kwam naar het voetballen kijken en  
struikelde bij binnenkomst op het terrein over een 
paaltje, waarop hij tegen Wim van Steenbergen zei: 
“dat moet eigenlijk weggehaald worden”, waarop 
Wim antwoordde: “dâ ge ’t zelluf nie doet”.  
En dat gebeurde.  
Toen Woerkum kampioen werd in Brakel lag ons  
parkeerterrein hartstikke vol met van alles en nog 
wat, maar o.a. ook kapotte flessen. Ben van Eeden 
vroeg aan Wout of hij mee wilde helpen om de troep 
op te ruimen. Geen probleem en het werd een grote 
container vol. Wout is trouw blijven komen en ging 
over tot recycling en sorteert nu alles. Plastic, papier, 
lege flesjes en sinds kort blikjes voor het statiegeld en 
het milieu en het spaart nog een container extra uit! 
Het statiegeld levert wekelijks zo’n € 25,- à € 40,- op 
voor de club. De penningmeester kon laatst zo’n  
€ 1.000,- bijschrijven. Fantastisch toch!  
Tijdens een beslissingswedstrijd tussen Asperen en 
Brakel op ons Bolwerk bleven er 21 zakken plastic en 
flessen achter en bij andere wedstrijden zo’n 15 à 16. 
Alles gesorteerd en ingeleverd of geretourneerd naar 
de leverancier. Het bespaart de club duizenden euro’s 
per jaar dankzij het gesorteer van Wout.  

Op bezoek bij……  
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Wout werkte ook mee aan het nieuwe pomphok  
achteraan het eerste veld en bij het terras voor de 
kantine stortte hij het beton.  
Het is allemaal begonnen bij zijn laatste werkgever, 
een aannemer uit Hardinxveld, een zunige Zeeuw.  
Hij had ervaring als metselaar en in zijn vrije tijd  
was hij verkeersregelaar. Nou, zo iemand kon de  
aannemer wel gebruiken, maar metselen hoefde niet 
meer. De baas wilde dat Wout de bouw netjes bijhield 
en alles keurig sorteerde en de vrachtwagens naar  
de juiste plek dirigeerde. Maar liefst 8 containers 
stonden klaar op de bouw. Van restafval tot plastic, 
hout, ijzer, enz. Wout moest dus alles sorteren wat 
iedereen maar overal achter liet en zo is ’t begonnen.  
 
Ook was Wout er al vroeg bij als het om clubjes of 
verenigingen ging. In zijn kinderjaren richtte hij samen 
met vriendjes de “Hotsklotsers” op. Met bussen en 
blikken vormden ze een soort drumband. Ze liepen 
dan voor de muziek uit. Ze maakten behoorlijk herrie 
en het was zelfs zo erg dat ze stonden te spelen voor 
het kantoor van Willem Wijnbelt, toen nog op de wal. 
Willem gooide een rijksdaalder uit het raam en riep: 
“en nu opgedonderd”. Ze hadden zelfs een eigen club-
huis in de tuin van politie Blankers. Er staat volgens 
Wout zelfs iets over op de site van Oud Woerkum.  
 
Hij hielp bij de ijsvereniging de Baanbreker, was  
lid van de raad van elf van de Carnavalsvereniging 
Kwakke Erremoei en organiseerde samen met Ank 
diverse Kapellenfestivals. Een leuke anekdote is nog 
het feit dat de winnaar van het vorige jaar keurig de  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

wisselprijs, een Woerkumse Toren, had meegenomen. 
Ab de Jong, de prins, wilde hem in ontvangst nemen, 
maar tijdens het overhandigen viel hij op de grond in 
duizend stukken. Ab de Jong was woedend, maar 
even later kwam de echte wisselprijs tevoorschijn. 
Een grapje van de winnaars, “Bar Gebeure” uit Dordt.  
 
De Motorcross en autocross konden ook op Wout  
rekenen, evenals de Visserijdagen waar hij netten 
taande en zo kunnen we nog wel even doorgaan.  
 
Twee vrijwilligers waar we hopelijk nog lang plezier 
van mogen beleven.  
 
Wout en Ank, bedankt.  
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Het voetbalseizoen zit er weer op en dat betekent 
ook dat het seizoen voor Vrienden Van er weer op zit. 
We kunnen terugkijken op een mooi seizoen met  
genoeg mooie feestjes.  
 
Dit jaar hebben we namens Vrienden Van meerdere 
succesvolle feesten georganiseerd zoals het  
Novemberfest, de Summer Chique party en meerdere 
DJ avonden na thuiswedstrijden van het 1e elftal. 
Daarnaast heeft Vrienden Van ook verschillende  
bijdrages geleverd aan evenementen zoals het  
Oliebollen zaalvoetbaltoernooi van onze jeugd.  

Om het seizoen met z'n allen gezellig af te sluiten 
werd op 17 juni traditiegetrouw de afsluitdag  
gehouden. Met een recordaantal deelnemers (110!) 
begonnen we aan een dag gevuld met verschillende 
activiteiten zoals het ei gooien, voetbal sjoelen,  
voetbal darts, estafette, kratlopen en de stormbaan. 
Tussen de spellen door werd er genoten van  
verschillende (alcoholische) versnaperingen en  
heerlijke broodjes, waarna er 's avonds een barbecue 
op het programma stond voor de deelnemers.  
Zoals gewoonlijk was er ook nog een eindfeest om  
de  dag met zijn allen mooi mee af te sluiten. Na de  

puntentelling kon er natuurlijk maar 1 team de beste 
zijn en dat was dit jaar het 1e elftal!  

Na jaren onderdeel te zijn geweest van Vrienden Van 
heeft Mark van Bavel besloten het stokje over te  
geven binnen Vrienden Van en afscheid te nemen. 
Wij willen hem hierbij nogmaals bedanken voor zijn 
tomeloze inzet de afgelopen jaren. Mark bedankt!  
 
Namens Vrienden Van willen wij iedereen bedanken 
voor hun aanwezigheid en bijdrage aan het maken 
van opnieuw een onvergetelijk jaar van feesten en 
evenementen binnen onze voetbalvereniging. Op 
naar volgend jaar!  

De Vrienden Van  
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Dit jaar hadden we weer de nodige jubilarissen.  
Deze keer hadden we ze allemaal uitgenodigd op  
13 mei in onze kantine. De tafels waren door onze 
kantinedames mooi gedekt en de bloemen en  
de speldjes lagen klaar. Leuk dat veel leden er  
waren en dat de meeste ook familieleden hadden  
meegenomen.  
 
We huldigen vandaag 25 jaar, 50 jaar, 60 jaar en zelfs 
70 jaar lid. Doen we daaronder dan niet meer. Zeker 
wel maar die gaan we huldigen bij de kick-off van het 
nieuwe seizoen. Wederom een grote lijst en ook wat 
mensen die vorig jaar niet konden maar die we  
uiteraard wel graag wilden huldigen. Iedereen heeft 
zijn eigen verhaal, maar ze hebben ieder voor zich 
allemaal iets moois betekend voor onze club.  
De 25 jarige waren:  
Bart Viveen  
Patrick Verhoeven  
Dick Nederveen  
Michel Viveen  
Janny Secréve - van Dijk  
Jan Schutte  
Gerard van der Werken  
Lennart-Jan van der Ham  
Roderick van der Ham  
Kevin van Herwijnen  
Roy van Sonsbeek  
Mark van Bavel  
Maikel Nijst  
Wilty Schaap  
Gerjan Ruis  
Henk Verhoeff 
Sommige waren helaas afwezig maar krijgen  
volgend jaar weer een kans want we blijven gewoon 
uitnodigen.  

 
 

Jubilarissen 
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Bij de 50 jarige 2 echte Woerkummers met  
een mooie staat van dienst:  
Pierre Secréve  
Jarenlang speler van Woerkum 1. Laatste man. Mooie 
trap, pure atleet, snel. Kon in zijn top jaren naar  
Kozakken Boys maar bleef zijn Woerkum trouw. 
Speelt vandaag nog steeds of pakt de fluit. Staat in de 
goal. Is sponsor en trouwe supporter. Heeft in het 
verleden ook jeugd getraind was onderdeel van het 
bestuur van de Club van 50 (Voorloper van de  
Vrienden Van) Overigens was Pierre ook de enige 
Woerkummer die de maandag voorpagina van het  
AD haalde na een wedstrijd van Woerkum 1. En altijd 
te herkennen aan zijn v.v. Woudrichem tatoeage.  
 
Martin Schaap  
Haalde ook Woerkum 1 met een memorabele  
overwinning bij Almkerk uit. Speelde ook in Woerkum 
2, 3, 4. Was jarenlang onderdeel van de Technische 
Commissie bij de jeugd. Daarnaast ook jeugdleider, 
scheidsrechter hielp namens onze club bij de 
autocross. Tapt wel eens een biertje en zo nog wel 
meer. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Jan Viveen  
Ruim 60 jaar lid Een mooie linkspoot. Fanatiek en  
kon als speler slecht tegen zijn verlies. Een prachtige 
eigenschap die hoort bij sport. Speelde jaren in  
Woerkum 1 en speelde als speler van Woerkum 2  
een spectaculaire beslissingswedstrijd. Een telg uit 
een echt Woerkums gezin. Liep in zijn nadagen  
bij Woerkum 3 een vervelende knieblessure op  
waardoor zijn voetbalschoenen aan de wilgen werden 
gehangen. Uiteraard bleef Jan volop zichtbaar als  
supporter van het 1e en tegenwoordig langs de lijn bij 
zijn kleinkind.  
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Wim Schaap  
Helaas afwezig is ook 60 jaar lid. Oud speler van het 
1e en daarna ook actief in de lagere elftallen. Trainer 
van de jeugd. Leider van Woerkum 1. Secretaris en 
voorzitter van onze club. En als vader hofleverancier 
van spelers van het huidige Woerkum 1. Daarnaast 
trotse supporter van zijn kleinzoons die bij onze  
kabouters voetballen.  
 
Bert de Joode  
70 Jaar lid. Wat prachtig om zo lang lid te kunnen zijn 
van onze vereniging. Bert was een speler met een 
vreselijk schot. Pas waren we met Woerkum 1 bij 
EBOH en daar maakte onze aanvoerder Tim Saaman 
een doelpunt van eigen helft. Veel mensen waren 
terecht lyrisch over deze goal. Echter Bert deed dit al 
in het begin van zijn voetbalcarrière. Uit bij Drongelse 
Boys. Inderdaad bij de veerpont naar Waalwijk lag dat 
veld. Bert keek een keer en haalde verwoestend uit. 
Een schitterende goal waar door iedereen die daarbij 
was nog steeds met volle bewondering over wordt 
gesproken. Daarnaast jarenlang trouwe supporter 
zowel uit als thuis. Sponsor en in het verleden een 
trouwe klaverjasser wat in het verleden een vast  
ritueel was in de winterstop in onze kantine.  

Na alle plichtplegingen en de fotomomenten (met 
dank aan Lotte de Joode) was er nog een gezellig  
samenzijn met overheerlijke hapjes verzorgd door  
de kantine ladies. Voor Jan was er nog een mooi  
boek over Het Visrecht van de poorters en  
poorterskinderen van Woudrichem. En voor Bert een 
mooi boek over Woerkum en de rol die Woerkum 
speelde in de 80 jarige oorlog.  
 
Al met al een prachtig begin van de middag en een 
mooie huldiging. Hierbij willen we nogmaals iedereen 
bedanken voor zijn/haar komst.  
 
Het Bestuur van v.v. Woudrichem 

V.l.n.r. Staand: Pierre Secréve, Mark van Bavel, Gerjan Ruis, Hanno de Joode, Janny Secréve -van Dijk   
en Bert de Joode. Zittend: Wilty Schaap, Gerard van der Werken, Martin Schaap, Jan Viveen en Henk Verhoeff 
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 Kinderactiviteiten  
Het lijkt al weer een hele tijd geleden als we het  
hebben over carnaval. Maar afgelopen februari  
heeft er weer een gezellige carnavalsmiddag  
plaatsgevonden in de kantine van v.v. Woudrichem. 
De polonaise werd gelopen en DJ Sexyness zorgde 
voor de leukste carnavalskrakers. Het was een druk 
bezochte middag.  
 
Het pupillenkamp was vorig jaar een groot succes,  
dus ook dit jaar kon dit kamp niet ontbreken.  
Op vrijdag 30 juni kwamen er 110 jeugdvoetballers op 
het Bolwerk. Dit jaar hadden we extra grote tenten 
dus ook meer ruimte om te slapen. Verdeeld over de 
grasranden langs de velden had ieder team een eigen 
tent. De allerjongste elftallen mochten beginnen op 
de stormbanen terwijl de oudere begonnen met een 
lekkere zak friet. Daarna was er een verdeling tussen 
training en stormbanen beklimmen. Nadat de jongere 
elftallen naar huis waren gegaan, begon het toernooi 
voor de oudere elftallen. Tijdens de training en het 
beklimmen van de stormbanen zat iedereen bij  
zijn/haar eigen team maar tijdens het toernooi en  
het bosspel werden de teams door elkaar gegooid.  
Dit zorgde voor een leuke afwisseling. Als jullie  
denken dat er deze nacht goed geslapen werd dan 
hebben jullie het mis. De oudste voetballers waren 
erg actief en sommigen hebben zelfs een nachtje 
overgeslagen. Helemaal stil was het deze nacht dan 
ook niet.  
 
Van de mooie zonnige dag die we op vrijdag  
hadden was op zaterdagochtend niks meer te zien.  
We begonnen de dag grauw en met regen. Maar dat 
weerhield ons er niet van om te starten met een  
heerlijke ochtend training. Al was niet iedereen hier 

even blij mee. De kabouters, JO7 en JO8 waren ook 
weer gearriveerd op het sportpark en er kon lekker 
ontbeten worden in de kantine. Er werd afgesloten 
met een training en wedstrijd op groot veld.  
 
We willen alle vrijwilligers die geholpen hebben deze 
dagen ontzettend bedanken! Zonder jullie was er 
geen geslaagd pupillenkamp. Dankzij Boon’s Markt 
Woudrichem hebben alle kinderen kunnen genieten 
van een lekker ontbijt, onwijs bedankt hiervoor!  
En we willen Van der Ven bedanken voor het gebruik 
van de vrachtwagen. Wij hebben genoten! En hebben 
de dagen er na ook bij moeten slapen. Maar het was 
geslaagd en op naar volgend jaar!  
 
Nadieh Bulthuis  
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Vân wie zai de gai d’r één?  

Hoe heet jij:  
Wanneer ben je geboren :  
Waar ben je geboren :  
Op welke school zit je : 
In welk team speel je :  
Op welke positie : 
Heb je nog andere hobby’s :  
Heb je broers of zusjes :  
Hebben je ouders gevoetbald :  
Zo ja waar :  
Wie is de beste voetballer(s) van Woudrichem : 
Wat is je favoriete voetbalclub in Nederland :  
Wat is je favoriete voetbalclub buitenland :  
Wie vind jij de beste speler(s) van de wereld : 
Wat vind je leuk aan voetbal : 
Je (voetbal) wens : 
       

Hoe heet jij:  
Wanneer ben je geboren :  
Waar ben je geboren :  
Op welke school zit je : 
In welk team speel je :  
Op welke positie : 
Heb je nog andere hobby’s :  
Heb je broers of zusjes :  
Hebben je ouders gevoetbald :  
Zo ja waar :  
Wie is de beste voetballer(s) van Woudrichem : 
Wat is je favoriete voetbalclub in Nederland :  
Wat is je favoriete voetbalclub buitenland :  
Wie vind jij de beste speler(s) van de wereld : 
Wat vind je leuk aan voetbal : 
Je (voetbal) wens :       

Evan Smit  
18 juni 2010 
Gorinchem 
Altena College 
J0-13-1 
links achter 
skien 
1 zus, Faye 
ja papa,  
VV Sportlust in Woerden 
Rick Naaijen 
Feyenoord 
Manchester City 
Robin van Persie 
kampioen worden en de gezelligheid. 
In het 1E voetballen 

    

Job Timmerman 
Op 31 oktober 2010 
In het ziekenhuis in Gorinchem 
OBS ’t Ravelijn  
JO12-2  
Links back  
Gamen en buiten spelen 
Ik heb 1 zusje, Minke 
Ja, mijn vader 
Bij VV Woudrichem 
Swen Weusthof en Tim Saaman 
PSV 
Liverpool 
Mbappé en Haaland 
Dat ik dit samen met mijn vrienden kan doen 
Naar een wedstrijd van Liverpool gaan 
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Hoe heet jij:  
Wanneer ben je geboren :  
Waar ben je geboren :  
Op welke school zit je : 
In welk team speel je :  
Op welke positie : 
Heb je nog andere hobby’s :  
Heb je broers of zusjes :  
Hebben je ouders gevoetbald :  
Zo ja waar :  
Wie is de beste voetballer(s) van Woudrichem : 
Wat is je favoriete voetbalclub in Nederland :  
Wat is je favoriete voetbalclub buitenland :  
Wie vind jij de beste speler(s) van de wereld : 
Wat vind je leuk aan voetbal : 
Je (voetbal) wens :       

Owen van Kapel 
18 oktober 2012 
Ziekenhuis Gorinchem 
CBS Eben Haëzer 
JO12-1 (na de zomerstop JO13) 
Links back 
Mountainbiken 
Zus Roos 
Mijn vader (‘Hen de tank’) 
VV Woudrichem (het 5e) 
Danny Schaap 
PSV 
Real Madrid 
Ronaldo 
Gewoon gezellig met vrienden een balletje trappen 
Bij het 1e spelen 

Hoe heet jij:  
Wanneer ben je geboren :  
Waar ben je geboren :  
Op welke school zit je : 
In welk team speel je :  
Op welke positie : 
Heb je nog andere hobby’s :  
Heb je broers of zusjes :  
Hebben je ouders gevoetbald :  
Zo ja waar :  
Wie is de beste voetballer(s) van Woudrichem : 
Wat is je favoriete voetbalclub in Nederland :  
Wat is je favoriete voetbalclub buitenland :  
Wie vind jij de beste speler(s) van de wereld : 
Wat vind je leuk aan voetbal : 
Je (voetbal) wens :       

Quinten Vink 
27-05-2012 
Woudrichem 
’t Ravelijn 
JO 12-1 
Mid-mid 
Nee 
Ja, 1 zusje Benthe 
Ja 
Woudrichem en Sleeuwijk 
Sven 
PSV 
Liverpool 
Mohammed Salah 
De teamsport zelf 
Bij het 1e komen of betaald voetballer worden 
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In Memoriam 

Op 16 februari jl. is helaas ons lid Hans van den  
Heuvel overleden. Hoewel Hans er altijd stralend  
uitzag was hij al een paar jaar in strijd met zijn  
gezondheid. We houden Hans in onze herinneringen 
vast om zijn humor, lach, positiviteit  en bereidheid 
om mee te denken en zich voor onze vereniging in te 
zetten.  
 
We wensen Bep, Martijn, Yvet, Jesse, Luca, Bart  
en Pien heel veel sterkte toe.  
 
Bestuur v.v. Woudrichem 

Op 28 juli is helaas veel te vroeg en veel te jong  
overleden Wim Metz. Wim was jarenlang een vast 
gezicht op onze club. Als speler, leider bij de dames  
en jarenlang als bestuurslid in de functie van  
penningmeester. Maar Wim deed veel meer dan dat. 
Onder andere heeft Wim de volledige nieuwbouw van 
de kleedkamers 1-6 voor zijn rekening genomen.  
 
We wensen namens alle leden en het bestuur Cora, 
Rachelle, Sander en zijn oog appel Tess, Beau Janou 
en Manon heel veel sterkte toe. 

 

In het AD 
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  Zomeravond Mixtoernooi  
 
 
 
 
 
 
 
 

Ter afsluiting van het voetbalseizoen 22/23 speelden 
we weer het mixtoernooi. Op donderdagavond 15 
juni begonnen we met 6 teams  (JO19 en senioren  
1 t/m 5). De wedstrijden werden gespeeld op een 
zeer zwoele avond met een temperatuur van circa  
30 graden. Na afloop was er dan ook een stormloop 
op de KOUDE biertjes.  
 
De week erop, 22 juni, was het weer van een ander 
kaliber met regen en wind. Maar de spelers vonden 
het geen enkel probleem want na afloop dezelfde 
stormloop op de KOUDE biertjes! Wat de teams  
betreft werd er die avond nogal wat heen en weer 
geschoven om er een gelijk aantal te hebben.  
Er waren die avond namelijk nogal wat afmeldingen  
in verband met het festival Concert at Sea.  
 
Op de laatste avond, 29 juni, was de gebruikelijke  
afsluiting van het seizoen 22/23. Iedereen was weer 

terug van het festival en we voetbalden wedstrijden  
9 tegen 9.  
 
Zo werden het weer 3 donderdagavonden met veel 
plezier en wat het mooiste was met veel verbinding 
tussen jong en oud. Leuk om terug te zien na afloop 
waar alle teams, jong en oud, gezellig met elkaar  
het seizoen afsloten. Om 2 uur ‘s nachts gingen de 
lichten uit.  
 
Namens de organisatie: Jurgen, Swen, Stefan en  
Gerrit wensen we jullie een fijne vakantie en tot ziens 
in het nieuwe seizoen.  
 
Nog even een bedankje aan Tonnie en Jolanda  
voor de bediening, Elisa bedankt voor de heerlijke 
hapjes en het bestuur bedankt voor de aangeboden 
consumpties. Het was weer top, op naar volgend jaar!  
 
Uitslag:  
1. Babyloniënbroek 12 pnt, doelsaldo +10  
2. Waardhuizen 12 pnt, doelsaldo +7  
3. Uitwijk 12 pnt, doelsaldo +3  
4. Oudendijk 6 pnt, doelsaldo +2  
5. Poederoijen 3 pnt, doelsaldo -9  
6. Uppel 0 pnt, doelsaldo -19  
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MO-17 2022 – 2023  
De MO-17 begon het seizoen met periode 1, een  
korte periode tot aan de herfstvakantie. Ze gingen 
goed van start en sloten deze periode positief af .  
Na de 1ste periode door naar de 2de periode tot aan 
de kerstvakantie. Andere teams, andere regio. Ook in 
deze periode spelen de teams maar 1x tegen elkaar. 
Waar de meiden in periode 1 goed van start gingen 
was periode 2 net iets te hoog gegrepen. Ondanks  
dat het een maatje te groot voor ze was, hebben de 
meiden veel geleerd in deze poule.  
 
Na de winterstop begon de MO-17 aan een  
volwaardige competitie in periode 3. Tegen alle  
teams uit en thuis spelen. De 3de periode is dan ook 
de periode waarvan de KNVB denkt dat iedereen in  
de juiste poule zit qua niveau.  
 
In eerste wedstrijd thuis tegen Charlois uit Rotterdam 
waren de meiden toch wel een beetje onder de  
indruk van de felheid en grootte van de tegenstander. 
Ze begonnen de wedstrijd wat onwennig, maar  
herstelden goed. Desondanks werd de wedstrijd toch 
verloren. Het zelfvertrouwen kwam gelukkig al snel 
terug, als na een paar wedstrijden blijkt dat ze toch bij 
de top 4 horen. Dan staan de dames op de 1ste plek, 
3 weken later weer op de 4de plek. Punten liggen zo 
dicht bij elkaar, dat op een gegeven ogenblik toch  
wel een opmerking rond ging dat ze best kans konden 

maken op een kampioenschap.  
In deze poule zaten ook 2 x een 9-tal teams, dat is wat 
onwennig als je gewend bent om met een 11-tal te 
spelen. De meiden speelden niet fijn 9 tegen 9. Door 
aantal trainingen aandacht eraan te hebben gegeven 
en een andere opstelling op het veld neer te zetten, 
was het voor de meiden niet moeilijk meer om ook 
tegen een 9-tal te spelen.  
 
Op de helft van de 3de periode zag je toch wel dat het 
om de eerste 4 teams gingen die het kampioenschap 
konden winnen. Charlois uit Rotterdam, RDC uit  
Dordrecht, De Alblas (9 tal) uit Alblasserdam en  
v.v. Woudrichem. Waar op dat moment onze  
meiden aan de kop ging.  
 
Al snel moesten wij tegen RCD uit. Als deze gewonnen 
werd dan was het kampioenschap dichtbij en in eigen 
hand. Helaas werd deze wedstrijd verloren  
waardoor wij gelijk kwamen in punten met RCD. In 
het vooruitzicht dat wij sowieso tegen de bovenste 
moesten spelen, hadden wij met nog 3 wedstrijden 
het erg zwaar. 2 wedstrijden tegen de bovenste 
teams, 1 wedstrijd tegen het onderste team. RCD 
daarentegen moest tegen de onderste 3. Dan hadden 
wij ook nog Charlois en de Albas die in wedstrijden 
achter liepen en daardoor ook week in punten gelijk 
bij ons konden komen.  

© Joost van Engelen  
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Tegen Nieuw-Lekkerland werd gewonnen en toen 
kwam nog de wedstrijden tegen de Albas, Unitas  
en Charlois. Met het 9-tal uit Alblasserdam kwam de 
Alblas naar Woudrichem. Deze wedstrijd hebben wij 
gewonnen, waardoor eigenlijk de Alblas uit de race 
lag voor het kampioenschap. Wedstrijd daarna tegen 
Unitas, waar RCD met 20-1 de week ervoor had  
gewonnen. Unitas belde af, niet genoeg speelsters. 
Deze wedstrijd werd verzet naar de woensdag,  
op de officiële laatste speeldag van de KNVB. Even 
een weekje rust. Het begon spannend te worden.  
De meiden van Charlois hadden hun wedstrijden  
ingehaald en met hun laatste wedstrijd, tegen ons, 
kon Charlois met winst kampioen worden. Op naar 
Rotterdam, wat een spanning. Bij winst van ons en 
met nog 1 inhaalwedstrijd te gaan konden wij nog 
steeds kampioen worden. Aangekomen in Rotterdam 
was het vrij rustig. Onze trouwe aanhang aan  
supporters nam plaats op de tribune. Daar was  
het fluitsignaal, de wedstrijd was begonnen, al snel 
kwamen wij op 0-1 voor. Rustig blijven, kijken en waar 
wij zo goed in zijn, passen naar elkaar. 0-2 voor in de 
rust. De meiden werden rustig en het geloof om te 
winnen was er. 2de helft. Het gehele rechtervak van 
de tribune zat in een keer vol met supporters van het 
thuis-spelende team. Wat een geluid. Charlois scoort, 
1-2. Elke keer als Charlois dicht bij onze 16 kwamen 
ging het gehele thuis tribunevak tekeer. De spanning 
was om te snijden. Nog een kwartier te spelen en  
er wordt gescoord. 1-3. De meiden vochten als  
leeuwinnen. Toegegeven, het was geen mooie  
wedstrijd om te kijken, maar op elke bal werd  
gelopen en om elke bal werd gevochten. Een paar 
mooie reddingen vanuit onze kant kon het toch niet 
voorkomen dat het 5 minuten voor tijd 2-3 kwam  
te staan. Wat een sensatie, zelfs onze supporters 
stonden op hun stoelen om ons aan te moedigen.  
Uiteindelijk het fluitsignaal. Waar Charlois al de  
champagne klaar had staan om het kampioenschap  
te vieren, gingen de meiden van v.v. Woudrichem  
met de winst naar huis. Wat een overwinning!  

Alle wedstrijden waren gespeeld in onze poule.  
Op 1 na, die van ons tegen Unitas. Op dat moment 
stond RCD met 3 punten voor op ons. Het doelsaldo 
verschilde 14 doelpunten. Dus met winst op Unitas  
en 15 doelpunten konden wij zo maar eens het  
kampioenschap binnenhalen. Met de uitwedstrijd  
bij Unitas was er met 1-12 gewonnen, dus die 15 
doelpunten was toch echt wel haalbaar. Weer die 
spanning, wat een druk lag er op de meiden. Unitas 
met een 9-tal. Met 9 speelsters het veld op, iets waar 
wij in deze poule sterk in zijn geworden.  
 
Vele supporters stonden langs de lijn en met groene 
rook bij het veld op lopen, begon de wedstrijd. Al vrij 
snel werd er gescoord en met 9-0 met de rust lagen 
de meiden goed op schema. Vol houden, rust houden, 
tempo iets omhoog. 2de helft, na 20 minuten stond 
het 12-0. Toen gebeurde er iets op het veld, of wij 
dachten er te makkelijk over, of Unitas dacht dat ze 
ook wel een doelpunt konden scoren. Unitas kwam 
op en ging er voor. Onze verdediging kreeg het erg 
lastig. Het zal toch niet… Nog 5 minuten te spelen  
0-13, gelukkig weer een doelpunt voor ons.  
Nog 3 minuten…..0-14, wat een doelpunt!!!! Gelijk na 
de aftrap wordt doelpunt nummer 15 gescoord, het 
fluitsignaal klinkt en daar was onze kampioenschap!! 
Wat een prestatie, wat een sensatie, wat een team!!  

© Joost van Engelen  
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JO12-1 kampioen!  
Het is zaterdagochtend 9:00u en de jongens van 
de J012-1 zijn gespannen, vandaag is het erop of  
eronder. De dag dat ze voor het eerst kampioen  
kunnen worden. Er is veel gerekend met de punten, 
de gespeelde wedstrijden, het doelsaldo. Er zijn wat 
wedstrijden uitgevallen en die worden niet meer  
ingehaald. Het komt er simpelweg op neer dat ze  
vandaag gewoon moeten winnen van SVW. Toch wel 
een tegenstander waar de jongens een beetje  
tegenop zien, maar trainer Swen Weusthof zorgt er 
samen met Luca Kamp voor dat ze er klaar voor zijn!  
 
Na de warming up lopen ze vanaf de kleedkamer naar 
het hoofdveld, hier wordt de wedstrijd gespeeld, 
waar de groene rook ervoor zorgt dat ze het veld  
bijna niet meer zien. Onder leiding van scheidsrechter 
Frans Weusthof is om 9:00u de aftrap. Na een  
kwartier voetballen belandt de bal via Kick in de goal! 
Doelpunt!!! De ontlading bij de jongens is groot. We 
zijn er nog niet natuurlijk, maar de 1-0 is een feit.  
De concentratie zakt een beetje weg en er wordt 
goed gevoetbald door SVW die na 3 minuten de  
gelijkmaker maken. 1-1, en even is Woudrichem  
ontdaan. Na 2 minuten maakt SVW zelfs de 1-2. Even 
weer de koppies erbij en dat doen ze, Liano en Rens 

maken allebei een doelpunt en zo staan ze voor de 
rust 3-2 voor.  
 
Na de rust is het nog een half uur voetballen. Liano  
en Rens maken allebei nog een keer een doelpunt en 
met een eindstand van 5-3 is de J012-1 kampioen!  
Er wordt vuurwerk afgestoken en de jongens vieren 
feest! Met het team op de foto en vervolgens met 
muziek en gezelligheid een rondje op de ‘platte kar’ 
door Woudrichem!  
 
Een mooie afsluiting van dit seizoen, waar de J012-1 
onder leiding stond van Swen Weusthof samen met 
Luca Kamp. Vanaf de eerste training tot het einde  
van het seizoen zijn de jongens steeds beter gaan 
voetballen. Ze hebben veel geleerd, zijn als team  
gegroeid en hebben laten zien dat ze van goede  
tegenstanders prima kunnen winnen als ze allemaal 
hun koppie erbij houden. Swen is altijd positief en 
duidelijk voor ze geweest en samen met Luca hebben 
de jongens een mooi seizoen gehad.  
 
Via deze weg natuurlijk ook een mooie manier om 
beide trainers, Swen en Luca, te bedanken voor dit 
seizoen! Bedankt!  

Van links naar rechts (staand): Swen Weusthof, Rens van Bokkum, Kick Buiks, Owen van Kapel, Liano Parisi,  
Gijs Kieboom, Luca Kamp. Van links naar rechts (zittend): Evan Smit, Cas Rooster, Jayden Rozendaal,  
Quinten Vink en Rafaël Holster. 
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 JO10-1 kampioen 4e Fase seizoen 22-23  

 

 

Dit seizoen begonnen we in de 1e klasse. Dit was een 
pittige klasse met goede tegenstanders. We hielden 
ons best goed staande, alleen het probleem wat ons 
achtervolgt: we hebben geen vaste keeper en die 
hebben we juist hard nodig naarmate je wat hoger 
gaat voetballen. Tot de winterstop bleven we netjes 
steeds in die 1e klasse, met o.a. LRC en GJS.  
Na de winterstop hadden we een dipje en dat zorgde 
ervoor dat de KNVB ons in de laatste fase een stapje 
terug zette: 2e klasse.  
 
Op 18 maart begonnen we aan deze reeks en al  
snel merkten we dat het niveauverschil enorm is.  
Zo werden de eerste 3 wedstrijden met dubbele  
cijfers gewonnen tegen Peursum, GRC en LRC. Niet 
altijd even leuk, maar gelukkig bleef ons team serieus 
voetballen. Sommigen begonnen al over kampioen 
worden....De 4e wedstrijd was tegen de sterkste  
tegenstander: MVV'58 , die ook heel dat seizoen 
1e klasse hadden gevoetbald. Na een enorm  
spannende wedstrijd wonnen we die met 6-5.  
Dat was onze beste wedstrijd van het seizoen.  
De 5e wedstrijd tegen Tricht was niet zo goed  
van onze kant, maar die wonnen we ook.  
 
De laatste wedstrijd was tegen Vuren, dit was dan  
de kampioenswedstrijd. Iedereen was heel de week  
al gespannen tijdens de trainingen en had er zoveel 
zin in. Slecht nieuws kwam er eind van die week.  
Jan Kamp kwam met het bericht dat Vuren niet  
wilde voetballen, dat was een grote teleurstelling 

voor de spelers, immers de bekers, friet en ranja en 
de supporters waren al geregeld. Gelukkig na nog een 
belletje kwam het bericht dat de wedstrijd toch  
doorging. Op zaterdag 20 mei was het dan zover, we 
hoorden voor de wedstrijd van Vuren dat ze maar 1 
keer verloren hadden en dat het dus geen makkie zou 
worden en dat bleek ook. We kwamen ongelukkig 
door een eigen goal met 0-1 achter. Gelukkig scoorde 
Finn de gelijkmaker. Net voor rust schoot de keeper 
van Vuren de bal uit zijn handen, gedragen door de 
wind belandde deze bal na een stuiter in 1 keer in  
ons doel 1-2. We lieten het er niet bij zitten en in de 
laatste seconde van de 1e helft was het wederom 
Finn die de 2-2 aantekende. Na rust bleef het lang 
spannend, we misten veel kansen, uiteindelijk kwam 
de bevrijdende treffer van onze Janne!  
Enkele hachelijke momenten voor ons doel met  
nog een wereldredding van Finn net voor tijd.  
De scheidsrechter floot af en de ontlading bij de  
spelers mocht er zijn! Na aangekleed te zijn gingen  
we met z'n allen de kantine in, waar de spelers een 
mooie beker, friet, snack en ranja kregen. Dit was een 
mooie afsluiting van het seizoen.  
 
Als laatste activiteit werd er deelgenomen aan de  
Altena Cup, daarin werden we 3e met 13 ploegen.  
We verloren helaas alleen van de latere winnaar 
Achilles Veen. Het seizoen zat er toen op, alle spelers 
weer bedankt voor hun inzet en humor dit seizoen! 
Voor nu iedereen een fijne zomervakantie en tot  
volgend seizoen!  

Op de kampioensfoto van links naar rechts: Janne (onze nieuwe Lieke Martens), Marley (de onberekenbare 
van het stel), Finn (onze goaltjesdief), Liam (onze doorzetter), Mats (de technicus), Jayden (de meedogenloze) 
en Xavi (de stofzuiger) en achter de trainers Peter en Sebastiaan.  
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JO9-2 kampioen 4e Fase  
Afgelopen zaterdag is de JO9-2 van vv Woudrichem 
ongeslagen kampioen geworden van de vierde fase. 
Na een klein feestje te hebben gevierd in de kantine 

met frietjes en limonade, was het tijd voor de  
traditionele platte kar. Zo werd het festivalweekend  
in Woerkum nog feestelijker!  

Van links naar rechts: Trent, Noël, Lucca, Jur, Melle en Romel (achteraan de coach en de trainer) 

  Lid v.v. Woudrichem Landskampioen Eredivisie 

Lid van onze vereniging Roderick van der Ham is met Feyenoord landskampioen  
van Nederland geworden! Roderick is video-analist in de Technische Staf van Arne Slot. 
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JO-8 Wat was het weer een super leuk seizoen!  
Het seizoen 2022-2023 is ook weer een enorm succes 
geworden. Alles kwam er in terug: plezier, fanatisme, 
strijd, teleurstelling, het vieren van successen en  
stilstaan bij de dingen die misschien wat beter kunnen 
gaan. Het is altijd weer een feest voor de trainers om 
te zien dat de spelers op de trainingen en in de  
wedstrijden plezier uitstralen, vriendschappen  
hebben, soms positief kritisch op elkaar zijn en  
een mooie ontwikkeling doormaken. Dit alles in een 
sportieve en veilige omgeving.  
 

Selectie:  
De volgende spelers zijn dit seizoen actief geweest  
in de JO-8: Devon, Finn, Jimmy, Lenn, Luuk de W,  
Luuk van B, Nick, Sam, Ilay, Stef, Achmed, Daniel,  
Dominique, Dylan, Kay, Stijn en Ties.  
 
Nieuwe tenues!  
Dit seizoen hebben we ook de luxe gehad dat we 
mochten voetballen in nieuwe tenues, gesponsord 
door Tankens waar Wim Holster (vader Dylan) de  
tenues aan ons heeft overhandigd.  

Spelregels  
Dit seizoen waren de spelregels ook iets anders ten 
opzichte van vorig seizoen. De spelregels die anders 
zijn dan vorig seizoen:  
* Er worden wedstrijden van 6 tegen 6 gespeeld  
    (JO7 4 tegen 4)  
* De afmeting van het veld is groter  
* Er wordt 1 wedstrijd gespeeld van 2 x 20 minuten  
    (JO7 3 x 15 min)  
* Er is een keeper in het spel  
* De afmeting van het doel is groter  
* Het formaat van de bal is groter  
 
Trainingen  
Ook zijn wij dit seizoen 2 keer in de week gaan trainen 
in plaats van 1 keer in de week. De trainingen waren 

op de maandag en de woensdag van 18:15 – 19:15. 
Soms wordt er ook op de vrijdag training gegeven 
door o.a. Swen Weusthof voor de teams JO8 t/m de 
JO13 en MO13. Deze training vindt dan plaats van 
16:30 – 17:45. Deze trainingen staan in het teken van 
fun trainingen, zaal & straatvoetbal, werken aan de 
techniek en vooral plezier hebben en in beweging zijn. 
Uiteraard zijn vriendjes en vriendinnetjes ook van  
harte uitgenodigd om kennis te maken met voetbal!  
 
Trainers  
Dit seizoen vielen de twee teams onder de  
begeleiding van Rens Caspers, John van Tilborg,  
Peter Vink en Marinko de Haas. Helaas heeft Marinko 
aangegeven in het volgende seizoen niet meer actief 
te zijn als trainer/begeleider. Zijn aandacht gaat  
verdeeld worden onder zijn 2 zoontjes die volgend 
seizoen actief zijn in de JO8 en JO9. De laatste training 
was trainer Marinko dan ook het middelpunt. Trainer 
Marinko mocht op doel gaan staan en de kinderen 
mochten het beruchte ‘’kontje kick’’ loslaten op de 
trainer. Hieronder een paar foto’s:  
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Pupillenkamp  
Gelukkig mochten we nog één keer met zijn allen in 
actie komen dit seizoen: het pupillenkamp! Op vrijdag 
30 juni hebben de jongens veel lol gehad met de leu-
ke georganiseerde spellen. Op zaterdag hebben ze 
voor de laatste keer nog keihard hun best gedaan op 
de afsluitende training van hun eigen trainers.  
De afsluitende training door trainer Rens en Marinko 
bestond uit verschillende wedstrijdjes tussen 4 teams. 
De teams bestonden uit een mix van JO7 spelers die 
alvast aan de JO8 konden wennen en JO8 spelers die 
de aanstormende talenten onder hun hoede konden 
nemen. Het was een onwijs leuke training!  

Namens trainer Marinko  
Wat was het fantastisch om deze jongens al vanaf  
hun eerste kennismaking met voetbal te mogen  
begeleiden. Sommigen waren pas 3 jaar, nu staan ze 
als 7- en 8-jarige mannen stoer hun mannetje op het 
veld. Het is een mooie en hechte groep, daar heb  
ik echt van genoten. Van kluitjesvoetbal naar  
wedstrijden waarin mooi overgespeeld wordt en 
mooie acties ontstaan. Ik ben meer dan trots op deze 
kanjers. Ik kan niet wachten tot ze straks met elkaar 
als 1e elftal ons laten genieten van een mooie pot 
voetbal. Bedankt maatjes!  
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De Kabouters 2022 – 2023  

Wat was het weer een feest om jullie te trainen!  
Het nieuwe seizoen stond weer voor de deur en  
met 16 spelertjes tussen de 3 en 6 jaar konden we 
een nieuwe trainer goed gebruiken. Bedankt Ewout 
Secrève dat je ons hebt versterkt op elke  
zaterdagochtend tussen 09:00 – 10:00. De start  
van de eerste training was op 10 september.  
Vele spannende gezichten, echter na 5 minuten  
was iedereen ontdooid en konden we gaan beginnen 
met onze training. Van de voetbaldans naar afwerken 
en van afwerken naar lekker partijtje spelen. Daarna 
nog even naar de speeltuin en de zaterdagochtend 
was weer super.  
Zo ook op 29 oktober en 30 november. De club  
had een leuke fun / pieten training georganiseerd 
waaraan we graag meededen. 30 november was dan 
ook gelijk onze laatste training voor de winter. We zijn 
tussendoor nog wel lekker de zaal in geweest op 17 
december. Na een aantal weken niet voetballen was 
het superleuk om elkaar weer te zien.  
 
Eenmaal uit de winter begonnen we 4 februari weer 
met trainen. Er moest goed getraind worden want 
onze eerste wedstrijd tegen Sparta'30 stond op het 
programma op 4 maart. Vele papa's en mama's, opa's 
en oma's, broers en zussen stonden te popelen langs 
de lijn. De spelers hadden goed getraind en hebben 
lekker kunnen voetballen. De uitslag zijn we helaas 
vergeten, haha! Onder ons motto ''meedoen is  
belangrijker dan winnen'' gingen we lekker na afloop 
genieten van een zakje chips en wat drinken.  

Aan het einde van het seizoen stond de Altena cup  
op het programma. Op 3 juni konden wij onze  
opwachting maken tegen clubs als GRC'14, Kozakken 
Boys, Achilles Veen en Sparta'30. Ook hier hadden we 
hetzelfde motto, echter werd er als snel gewonnen 
van GRC'14. Daar werden wij als trainers natuurlijk 
wel heel erg trots.  
 
We willen jullie allemaal heel erg bedanken voor  
het leuke seizoen. Bo, Bram, Djeanus, Luuk en Stijn 
wensen wij heel veel plezier bij de JO-7.  
 
Volgend seizoen gaan wij weer lekker verder trainen 
op de zaterdagochtenden tussen 09:30 -10:15 uur. 
Wilt u uw kind aanmelden, kan je ons altijd even  
aanspreken of bellen.  
 
Met sportieve groet,  
De trainers Ewout, Gerard & Wilty  



54 

De Stormvogel seizoen 2022/2023 

Bestuur 

Adres      v.v. Woudrichem 

      Sportterrein “Het Bolwerk” 

      Middelvaart 1C 

      4285 WS Woudrichem 

Telefoon      0183-309058 
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Ledenadministratie 

Jan Kamp  

ledenadministratie@vvwoudrichem.nl 

06-53678174 

Communicatie-en beleidszaken 

Sander de Brito Roque 

sanderdbr@hotmail.com 

06-53642620 

Penningmeester 

Andreas Nederveen 

penningmeester@vvwoudrichem.nl 

06-23188772 

Sponsorzaken 

Vacant 

sponsorcommissie@vvwoudrichem.nl 

  

Secretaris 

Marjan van Giessen-Pullen 

secretaris@vvwoudrichem.nl 

06-51835223 

Voetbalzaken 

Remco Pronk 

r.pronk@rotterdam.nl 

06-30657966 

Colofon 

Contactgegevens 

Redactie     Jur Froma 

      Jan de Joode  

      Rob Stoute 

      Jolanda van der Wiel 

Eindredactie    Gaby Stok 

Advertenties    sponsorcommissie@vvwoudrichem.nl 

Aanleveren kopij    clubkrant@vvwoudrichem.nl 

Fotografie     Bruis de Kock  

Oplage     500 stuks ( & online) 

Wedstrijdsecretaris jeugd 

Jan Kamp 

wedstrijdsecretariaat.jeugd@vvwoudrichem.nl 
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De wedstrijd is 

pas teneinde     

Als het laatste  

fluitsignaal heeft 

geklonken 

www.afscheidthuis.nl  
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